
Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

PL/2022/4 Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Caràcter de la sessió Ordinària

Tipus de convocatòria Primera

Data 26 de maig de 2022

Durada Des de les 19.13 hores fins a les 23.10 hores

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Bartomeu Cifre Ochogavia 

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Batle-President Bartomeu Cifre Ochogavia SÍ

Regidora Francisca Cerdà Nadal SÍ

Regidora Maria P. Buades Cifre SÍ

Regidor Mateu Soler Estrany SÍ

Regidor Miquel Llobeta Vives SÍ

Regidor José Luis Pons Cifre SÍ

Regidor Andrés Nevado Rodríguez SÍ

Regidora Bianca Maria Aguilar Ryan SÍ

Regidor David Alonso García SÍ

Regidor Josep Marquet Cerdà SÍ

Regidor Miquel Àngel March Cerdà SÍ

Regidor Antoni Cànaves Capllonch SÍ

Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet SÍ 
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ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidora Joana Aina Campomar Orell SÍ 

Regidora Magdalena Seguí Cerdà SÍ 

Regidora Antonina Amer Cifre SÍ

Regidor Michael L. Muller Flury SÍ

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves SÍ

Interventor Alberto Valicourt Genzor SÍ

ORDRE DEL DIA 

A) Part resolutiva 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors 

2.- Expedient 3868/2021. Dictamen per a l'aprovació inicial, si procedeix, del pressupost
general de l'Ajuntament de Pollença per a l'exercici 2022 

3.- Expedient 4547/2021. Dictamen per a l'aprovació inicial, si procedeix, de l’Ordenança
municipal reguladora del preu públic de la utilització de piscines, instal·lacions esportives i
altres serveis anàlegs

4.- Expedient 1334/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de l'adhesió al Conveni
de  col·laboració  en  matèria  d’interoperabilitat  telemàtica  entre  les  administracions
públiques de l’àmbit territorial de les Illes Balears

5.- Expedient 2052/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la determinació de
les festes locals en l'àmbit municipal per a l'any 2023

6.-  Expedient  2070/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  l'expedient  de
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 3-2022

7.- Expedient 2118/2022. Dictamen per a l'aprovació inicial, si procedeix, de l'expedient de
modificació de crèdits núm. 9-2022 sota la modalitat de crèdit extraordinari finançat amb
romanent de tresoreria per a despeses generals

8.- Expedient 2133/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, del nomenament de
representants de la Corporació en òrgans col·legiats

9.- Expedient 2153/2022. Dictamen per a l'aprovació inicial, de l'expedient de modificació
de crèdits núm. 11-2022 sota la modalitat de suplement de crèdit finançat amb romanent
de tresoreria per a despeses generals 

10.-  Expedient  2135/2022.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  la  sol·licitud
d'adhesió a l'Associació Mallorca Rural, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del
dia 
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11.-  Expedient  2125/2022.  Moció  presentada  pel  grup  municipal  Junts  Avançam  per
garantir espais d'ombra en els parcs de jocs infantils i places del municipi de Pollença 

12. Propostes / Mocions d'urgència 

B) Part de control i seguiment

1. Informació de Batlia

2. Dació de compte de resolucions de Batlia

3. Precs i preguntes

Tot seguit el batle-president, i una vegada verificat per la secretària que hi ha el quòrum le-
galment exigit per l’article 90 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF) per a la
constitució vàlida de l’òrgan, declara oberta la sessió.

A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors

Favorable Tipus de votació: unanimitat/assentiment

El batle-president demana als reunits si qualque membre dels assistents ha de formular
cap observació a l'esborrany de l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 31 de març
de 2022 i a l'esborrany de l'acta de la sessió extraordinària de dia 6 de maig de 2022.

No se’n formula cap, d’observació.

Se sotmet a votació l’aprovació de les actes i n’esdevé el resultat següent: unanimitat (17).

2.-  Expedient  3868/2021.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  si  procedeix,  del
pressupost general de l'Ajuntament de Pollença per a l'exercici 2022

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10    En contra: 5    Abstencions: 2    Absents: 0

A continuació se sotmet a consideració dels reunits el Dictamen formulat per la Comissió
Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT D’HISENDA I CONTRACTACIÓ

Vista la provisió d’inici del regidor delegat d’Hisenda i Contractació de data 13 d’agost de
2021 i 16 de novembre de 2021 d’incoació de l’expedient per a l’elaboració i aprovació del
pressupost general de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici 2022.

Vist que el projecte de pressupost general de l’Ajuntament de Pollença per a l’exercici
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2022  incorpora  la  documentació  complementària  i  els  annexos  així  com  la  plantilla
comprensiva de tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i eventual i
vist:

─ Que  les  consignacions  de  despeses  són  les  necessàries  per  complir  les
obligacions exigibles i per desenvolupar la tasca de la Corporació,

─ Que  als  ingressos  s’apel·la  als  tributs  i  exaccions  reglamentàries  en  classe  i
quantia  adequats  a  les  possibilitats  del  contribuent  i  a  les  necessitats  del
pressupost de despeses,

─ Que les bases d’execució del pressupost són les més prudents per fer-ho efectiu,

─ Que el projecte no té dèficit inicial.

Vist l’expedient de plantilla incoat de conformitat amb el que estableixen els arts. 90.1. de
la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i 126 del Reial decret
legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de les disposicions legals
vigents en matèria de règim local pel que fa a la plantilla de personal al servei de les
corporacions locals.

Vista la Memòria de Batlia de data 27 d’abril de 2022, rectificada dia 6 de maig de 2022.

Vists els informes emesos per part d’Intervenció en data 6 de maig de 2022.

Vist el règim de fiscalització limitada prèvia establert a les Bases 37 a 43 d’execució del
pressupost.

Pels  motius  abans  exposats,  David  Alonso  García,  regidor  delegat  d’Hisenda  i
Contractació, proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent Acord:

Primer. Aprovar inicialment el pressupost general de l’entitat  per a l’exercici  2022, que
està format pel pressupost de l’Ajuntament, amb un import de despeses de 23.608.559,34
euros i ingressos de 23.611.206 euros i l’estat de previsió de despeses i ingressos de la
mercantil EMSER 2002 SLU, per import de 5.972.000 euros. El total consolidat representa
unes despeses de 25.693.559,34 euros i ingressos de 25.696.206 euros.

Segon. Aprovar la plantilla de personal que es preveu  a l’esmentat pressupost formada
per tots els llocs de feina del personal funcionari, laboral i eventual de l’Ajuntament i els
annexos  corresponents  al  personal  de  la  mercantil  EMSER  2002  SLU,  segons
documentació que consta al corresponent expedient.

Tercer. Aprovar les Bases generals d’execució del pressupost per a l’exercici 2022.

Quart. Aprovar el règim de fiscalització limitada prèvia de despeses i ingressos d’acord
amb l’establert a les Bases d’execució del pressupost, tot de conformitat amb el del Reial
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora
de les hisendes locals i RD 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic del
control intern en els entitats del Sector Públic Local.

Cinquè. Aprovar un límit de despesa no financera màxima de 23.608.560 euros.

Sisè. Aprovar  la  massa salarial  del  personal  laboral  de  conformitat  amb l’expressat  a
l’article 103 bis de la Llei 7/1985, de 2 d’abril,  reguladora de les bases de  règim  local,
introduït  per  la  Llei  27/2013,  de 27 de desembre,  de  racionalització  i  sostenibilitat  de
l’administració  local  per  import  de  3.516.843,83  euros  per  l’Ajuntament  de  Pollença  i
1.450.000 euros per EMSER 2002 SLU.

Setè. Exposar  al  públic  l’esmentat  Pressupost  Municipal,  juntament  amb  les  Bases
d’execució i plantilla de personal, durant el termini de quinze dies hàbils, tant en el tauler
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d’anuncis  com en el  Butlletí  Oficial  de les Illes Balears,  a efecte de reclamacions,  en
compliment del que disposa l’article 169.1. del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març
pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Vuitè.  Aquest  acord  aprovatori  serà  considerat  com  a  definitiu  si  no  es  produeixen
reclamacions  en  contra  durant  el  termini  d’exposició  pública  i  entrarà  en  vigor  dins
l’exercici a què es refereix, una vegada que s’hagi complit el que disposa l’article 112.3. de
la Llei 7/85 de 2 d’abril,  reguladora de les bases de règim local i l’article 169 del Reial
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora
de les hisendes locals.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
00:11:44 a 00:50:56).

Finalitzades les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el resultat següent:
deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals  Tots per Pollença,  Unió Mollera
Pollencina, Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes Balears; cinc (5) vots en contra dels
membres del grup municipal Junts Avançam; i  dos (2) vots d'abstenció dels membres dels
grups municipals Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i  els
acords continguts en el mateix.

3.-  Expedient  4547/2021.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  si  procedeix,  de
l’Ordenança  municipal  reguladora  del  preu  públic  de  la  utilització  de  piscines,
instal·lacions esportives i altres serveis anàlegs

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 15    En contra: 0    Abstencions: 2    Absents: 0

Acte seguit es dona compte del Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General si bé, abans d’entrar en el debat i discussió del mateix, es procedeix a formular-
ne una esmena en el  sentit  de  modificar  el  punt  1  de l’apartat  Disposicions  generals
aplicables a les tarifes d’abonaments, de l’article 3 de l’Ordenança municipal reguladora
del  preu  públic  de  la  utilització  de  piscines,  instal·lacions  esportives  i  altres  serveis
anàlegs, d’acord amb la redacció següent:

ESMENA al Dictamen:

Es proposa modificar (negreta)

«ARTICLE 3.- QUANTIA

[...]

C) La quantia del preu públic és la següent pel que fa a abonaments:

[...]

Disposicions generals aplicables a les tarifes d’abonaments

1. La tarifa jove serà per a persones de 0 a 25 anys (inclosos). El requisit s’haurà de
complir al llarg de tot l’any natural.»
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Per la següent redacció (negreta i subratllat)

«ARTICLE 3.- QUANTIA

[...]

C) La quantia del preu públic és la següent pel que fa a abonaments:

Disposicions generals aplicables a les tarifes d’abonaments

1. La tarifa jove serà per a persones de 0 a 25 anys (inclosos). El requisit s’haurà de  
complir al llarg de tot l’any natural, és a dir, l'any en què es compleixen els 26 no hi
és inclòs.»

Tot seguit se sotmet a votació l’esmena formulada de conformitat amb el que disposa
l’article 91.3 de la LMRLIB i l’article 97.5 del ROF, amb el resultat següent: unanimitat (17).

A  continuació  es  transcriu  el  Dictamen  emès  per  la  Comissió  Informativa  Permanent
General que, amb l’esmena introduïda, esdevé del següent tenor literal:

«PROPOSTA REGIDORA DELEGADA D’ESPORTS

Vist la Proposta de la regidora delegada d’Esports i Igualtat de data 19 d’octubre de 2021
mitjançant la qual es va sol·licitar a la Batlia dur a terme una consulta pública prèvia, a
través del portal web de l’Ajuntament, amb l’objectiu de recollir l’opinió dels ciutadans i
organitzacions més representatives afectats per la  futura ordenança,  i,  simultàniament,
realitzar  el  tràmit  d’audiència  i  informació  pública,  publicant  en  text  adjunt  la  nova
ordenança municipal reguladora del preu públic de la utilització de piscines, instal·lacions
esportives i altres serveis anàlegs al portal web de l’Ajuntament de Pollença, objecte de
modificació,  de  conformitat  amb  l’article  133  de  la  Llei  39/2015,  d’1  d’octubre,  del
procediment  administratiu  comú  de  les  administracions  públiques  (LPACAP)  en
concordança  amb l’article  20  i  ss  del  títol  IV  del  reglament  municipal  de  participació
ciutadana (BOIB núm. 57/2017, d’11 de maig).

Mitjançant Resolució de Batlia núm. 2021/1070, de dia 19 d’octubre 2021, es va resoldre
substanciar la consulta pública prèvia, així com la submissió del text normatiu previ de
l’Ordenança  reguladora  del  preu  públic  per  la  utilització  de  piscines,  instal·lacions
esportives  i  altres serveis  anàlegs  al  tràmit  d’audiència  i  informació  pública,  durant  el
termini de vint dies, respectivament, amb caràcter previ a l’aprovació inicial de l’ordenança
per l’òrgan competent.

Vist  el  text  normatiu  de  l’ordenança  reguladora  preveia  tarifes  diferenciades  entre
empadronats i no empadronats.

Vist  l’informe  de  necessitat  per  establir  i  ordenar  els  preus  públics  sobre  el  servei
d’activitats esportives i  l´ús de la infraestructura esportiva municipal  emès per part  del
tècnic de l’Àrea d’Esports de dia 2 de novembre de 2021.

Vist l’informe/memòria econòmic financer per establir i ordenar els preus públics sobre el
servei d’activitats esportives i ús de la infraestructura esportiva municipal emès per part
del TAG d’Hisenda i Contractació de dia 2 de novembre de 2021.

Atenent que els esmentats informes justifiquen de manera adequada la prelació en l’accés
a determinats serveis als empadronats, en benefici dels veïns, per dur aparellat un cost i
un augment de despesa per la Hisenda Local, que ha de ser sufragat principalment pels
residents,  sent  aquests  qui  majorment  es  beneficien  dels  serveis  per  trobar-se  més
pròxims als seus domicilis.

Vista la nova proposta de la regidora delegada d’Esports i Igualtat de dia 25 d’abril  de
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2022 amb el nou text normatiu de l’Ordenança reguladora.

Vist l’informe emès per part de l’interventor dia 25 d’abril de 2022.

Vist l’informe emès per part de la secretària dia 10 de maig de 2022.

Per tot l’anterior, la regidora delegada d’Esports i Igualtat, la Sra. Bianca M. Aguilar Ryan,
proposa al Ple de la Corporació, l’adopció del següent acord:

Primer. Aprovar inicialment, la modificació de l’Ordenança municipal reguladora del preu
públic  de la  utilització  de piscines,  instal·lacions  esportives i  altres serveis  anàlegs de
conformitat amb el següent detall:

29.  ORDENANÇA  REGULADORA  DEL  PREU  PÚBLIC  PER  LA  UTILITZACIÓ  DE
PISCINES, INSTAL·LACIONS ESPORTIVES I ALTRES SERVEIS ANÀLEGS

ARTICLE 1.- CONCEPTE

L'Ajuntament de Pollença, fent ús de les atribucions que li atorguen els art. 41 i 127 del
text  refós  de  la  Llei  reguladora  d’hisendes  locals  (TRLRHL),  aprovat  pel  Reial  decret
legislatiu 2/2004, de 5 de març, aquest Ajuntament considera necessari i oportú establir i
ordenar determinats preus públics –especificat a les tarifes contingudes a l’apartat 2 de
l’article 3r següent- per finançar el servei de l’activitat esportiva i ús de la infraestructura
esportiva  municipal  que  presta  directament  aquest  Ajuntament,  que  es  regeix  per  la
present ordenança.

ARTICLE 2.- OBLIGATS AL PAGAMENT

Estan obligats al pagament del preu públic regulat en aquesta ordenança els usuaris i
abonats. El preu es meritarà en el moment de la prestació del servei o en el moment de
gaudir, utilització o l’aprofitament del domini públic en benefici particular.  L’obligació de
pagament  s’exigirà  en  el  moment  d’efectuar  la  reserva  de  plaça  o  quan  es  sol·liciti
l’abonament  per  la  totalitat  del  import  en concepte de dipòsit,  sense perjudici  del  que
s’estipula a l’article 4 de devolucions.

ARTICLE 3.- QUANTIA

La quantia del preu públic i la seva descripció que regula aquesta ordenança és la fixada a
l’apartat següent per a cadascun dels diversos serveis o activitats, tal com segueix:

A) Objecte

Regula el preu públic per a la prestació dels serveis, activitats esportives i utilització de la
infraestructura esportiva municipal de titularitat pública municipal.

B) Disposicions generals

1. Tindrà la condició d’abonat qualsevol persona empadronada o no en el municipi de
Pollença, que estigui al corrent de pagament del rebut del curs.

2. En la condició d’abonat s’entrega una targeta individual que té caràcter de personal
i intransferible, no caduca i s’activa amb el pagament del rebut corresponent.

3. En la condició d’abonat té dret a l’ús de les instal·lacions que es concreten a les
piscines municipals, el gimnàs i el rocòdrom. A més, inclou un descompte per a
d’altres  activitats  regulades  en  aquesta  ordenança  i  una  assegurança  per  cas
d’accident.

4. En el cas de no ser abonat, per fer la inscripció a qualsevol activitat caldrà pagar la
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matrícula corresponent per curs o activitat. Aquesta matrícula, que no atorga dret a
cap descompte, inclourà una assegurança obligatòria.

5. La condició d’empadronat serà la que figuri en el padró del municipi de Pollença a
l’inici de l’any natural. 

6. En els  grups de centres educatius,  clubs o entitats esportives,  etc.,  l’accés i  la
utilització de la instal·lació esportiva reservada està condicionada a la permanència
del professor, monitor, entrenador o delegat responsable del grup.

C) La quantia del preu públic és la següent pel que fa a abonaments:

Abonaments

ABONAMENT DE LES INSTAL·LACIONS Import €

ANUAL (ANY NATURAL)
FAMILIAR 188,00
INDIVIDUAL 122,00
JOVE 61,00

SIS MESOS
(Consecutius dins l'any)

FAMILIAR 112,00
INDIVIDUAL 72,00
JOVE 36,00

TRES MESOS
(Consecutius dins de l'any)

FAMILIAR 66,00
INDIVIDUAL 46,00
JOVE 22,00

MENSUAL
(Consecutius dins de l'any)

FAMILIAR 29,00

INDIVIDUAL 21,00
JOVE 10,00

Disposicions generals aplicables a les tarifes d’abonaments

1. La tarifa jove serà per a persones de 0 a 25 anys (inclosos). El requisit s’haurà de
complir al llarg de tot l’any natural, és a dir, l'any en què es compleixen els 26 no hi
és inclòs.

2. L’abonament familiar comprèn la unitat familiar formada per una parella de fet, un
matrimoni o un adult, inclou fills menors de 18 anys. S’acreditarà mitjançant el llibre
de família, el certificat de parella de fet i el DNI dels adults. Es permet l’acreditació
mitjançant  qualsevol  altra  documentació  on  s’acrediti  la  unitat  familiar.  Aquest
abonament atorga el dret a l’ús de les instal·lacions, (descrit en el punt 3 de les
disposicions generals). Pel que fa a l’activitat de les estades d’estiu i estades en
altres  períodes  es  podrà  accedir  a  la  tarifa  d’abonat  exclusivament  en  el  cas
d’abonament anual. Els requisits s’han de complir al llarg de tot l’any natural.

3. L’abonament individual comprèn l’adult major d’edat (18 anys o més) i menors amb
autorització prèvia del pare/mare o tutor/a legal. Aquest abonament atorga el dret a
utilitzar  determinades  activitats  programades  en  la  mesura  que  hi  hagi
disponibilitat,  a més d’accedir  al descompte en tarifes d’aquesta ordenança que
tinguin la condició d’abonat a més del dret a l’ús de les instal·lacions (descrit en el
punt 3 de les disposicions generals). Pel que fa a l’activitat de les estades d’estiu i
estades en altres períodes es podrà accedir al descompte, en el cas d’abonament
individual anual, exclusivament i en les limitacions descrites a l’article 3, punt 1 i 2
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anteriors. Els requisits s’han de complir al llarg de l’any natural.

4. Els abonats tindran dret a un descompte d’un 50 % sobre el preu/hora en el lloguer
de pistes de tennis i esquaix (totes les pistes). El descompte serà individual si es
compleix la condició d’abonat, no sobre el total del preu de lloguer de la pista.

5. L’accés per a tècnics i esportistes de clubs federats estarà vinculat a una reserva
d’ús d’espai  de la  temporada i  prèvia autorització temporal  de l’Àrea d’Esports,
d’acord amb el punt 4 de les disposicions sobre altres quotes.

6. La duració de l’abonament, tant individual com familiar, podrà ser anual, semestral
(sis  mesos  consecutius),  trimestral  (tres  mesos  consecutius)  i  mensual  (mes
natural). Tots els terminis descrits són naturals dins l’any.

7. Descomptes sobre la tarifa d’abonaments del 90 % en els següents casos (amb
aportació del suport documental adient):

─ Persones amb diversitat funcional, amb una discapacitat igual o superior al 33
%, pensionistes per incapacitat total, permanent o absoluta i gran invalidesa i
pensionistes per orfandat amb uns ingressos iguals o inferiors al salari mínim
interprofessional (SMI)*2.

─ Famílies monoparentals amb uns ingressos iguals o inferiors al salari mínim
interprofessional (SMI)*1,5.

─ Famílies  nombroses  amb  ingressos  iguals  o  inferiors  al  salari  mínim
interprofessional (SMI*3).

─ Persones majors de 65 anys amb uns ingressos iguals  o inferiors al  salari
mínim interprofessional (SMI)*1,5. El requisit de l’edat s’ha de complir al llarg
de tot l’any natural.

Quant  al procediment  per sol·licitar  un descompte cal  presentar sol·licitud  per  registre
d’entrada que incorporarà l’acreditació adient de la situació pel qual es sol·licita el dret de
descompte, una vegada pagat la tarifa sencera corresponent.

D) Altres quotes

Segons el detall següent:

ALTRES QUOTES

ALTRES ABONAMENT 1 3,00

ABONAMENT 3 8,00

ABONAMENT 10 25,00

ABONAMENT 30 60,00

DUPLICAT DE TARGETA 3,00

CLASSES PARTICULARS
(cessió d’ús temporal d’espai, 90 minuts) 10,00

CLASSES COL·LECTIVES
(cessió d’ús temporal d’espai, 90 minuts) 25,00
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Disposicions aplicables als abonaments

1. Els abonaments 1, 3, 10, 30 inclouen el dret de gaudir dels mateixos espais que els
abonats durant 1, 3, 10 i 30 dies respectivament, pels usuaris durant l’any natural.

2. Els abonaments amb ús d’exclusivitat d’espai.

Disposicions aplicables a la cessió d’ús temporal de les instal·lacions

1. Per  a  la  cessió  d’ús  d’espai  temporal  cal  una  autorització  prèvia  de  l’Àrea
d’Esports. La tarifa es regula per dia i durada de temps.

2. En el  cas que la  durada de la cessió d’espai  sigui  de forma continuada prèvia
sol·licitud per registre dirigida a l’Àrea d’Esports es podran aplicar descomptes de
fins a un 80 %.

3. En la cessió temporal en exclusivitat, en fraccions d’hora, de carrils de piscina per
a entrenaments, el preu/hora serà de 25 euros, prèvia sol·licitud i autorització de
l’Àrea d’Esports.

4. Els clubs d’esports federats i associacions esportives federades podran fer ús de
les  instal·lacions,  prèvia  autorització  mitjançant  tarifa;  en  aquest  grup es  podrà
aplicar  un descompte de fins a un 95 %, o com a segona opció mitjançant  un
conveni  amb el  propi  Ajuntament.  En  el  cas  d’un  conveni  es  podrà  eximir  del
pagament de la tarifa per ús d’espai, sempre atenent a criteris d’interès general,
eficiència i equitat. Tots els convenis seguiran la seva tramitació segons les lleis
aplicables. 

5. Les AMPA i les AMIPA inscrites en el REMEC tendran un descompte de fins a un
50 % en el lloguer de les instal·lacions esportives en horari extraescolar de dilluns
a divendres.

6. Per tramitar autoritzacions temporals caldrà presentar una sol·licitud al registre i
dirigida a l’Àrea d’Esports, juntament amb una declaració responsable, firmada pel
president o pel secretari del club, on es confirmi que tots els esportistes compleixen
el requisit de tenir llicència federativa o estar inscrits en l’esport escolar del Consell
de  Mallorca.  Totes  les  autoritzacions  temporals  seguiran el  tràmit  corresponent
segons la normativa que sigui d’aplicació.

7. Totes les autoritzacions seran de caire anual dins l’any natural.

8. Els centres educatius públics estaran exempts de la tarifa de cessió d’ús temporal
de les instal·lacions dins el desenvolupament de les tasques que li  són pròpies
prèvia sol·licitud per registre.

E) Tarifes de cursos i activitats dirigides

e.1.- Quant a les normes que regeixen l’accés al servei:

─ Hi ha una prelació quant a places per a persones empadronades respecte de les
no empadronades. Només es podran inscriure no empadronats en el cas que no es
cobreixin les places destinades a les persones empadronades.

─ En el cas de no empadronats hi ha una prelació en ordre d’inscripció d’abonats
respecte de no abonats.

─ Reserva  d’un  2  %  de  places  per  a  usuaris  amb  discapacitat  empadronats  al
municipi o altres grups d’integració social .

e.2.- Les tarifes de cursos i activitats dirigides són les següents:
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CURSOS i ACTIVITATS DIRIGIDES
Sessions Import €

Setmanals No abonat Abonat

ACTIVITATS AQUÀTIQUES
NATACIÓ (de 6 MESOS A 5 ANYS)

1 sessió * (30/40 min) 17,00 € 13,00 €

2 sessions * 30 min 34,00 € 26,00 €

3 sessions * 30 min 39,00 € 35,00 €

Gent gran (a partir de 65 anys) 1 sessió * 50 min n/a 8,00 €

2 sessió * (50 min) n/a 15,00 €

3 sessions * 50 min n/a 20,00 €

ADULTS (INICIACIÓ, PERFECCIONAMENT, AIGUAGIM,
ETC.)

1 sessió * 50 min 25,00 € 20,00 €
2 sessions * 50 min 32,00 € 24,00 €
3 sessions * 50 min 36,00 € 27,00 €

ESPECIALITZADES (TRIATLÓ, TECNIFICACIÓ…) 2 sessions * 50 min 38,00 € 34,00 €

ESTADES D'ESTIU

15 DIES* 108,00 € 94,00 €

30 DIES* 195,00 € 170,00 €

ESTADES ALTRES PERÍODES Preu/ Dia 6,00 € 4,00 €

ESCOLES ESPORTIVES (quotes mensuals)
Curs complet condició física 2 sessions * 60 min 28,00 € 21,00 €
Curs complet condició física 3 sessions * 60 min 31,00 € 24,00 €

ACTIVITATS FÍSIQUES (quotes mensuals)
Adults (ioga, Pilates, taitxí, fitness, etc.) 1 sessió * 60 min 25,00 € 19,00 €

2 sessions * 60 min 37,00 € 25,00 €
3 sessions * 60 min 42,00 € 30,00 €

Gent gran (a partir de 65 anys) 2 sessions * 60 min n/a 15,00 €

MATRÍCULA CURSOS NO ABONATS
(VALIDESA ANUAL)

8,00 €

Disposicions  específiques  aplicables  a  cada  epígraf  de  les  tarifes  que  es  detallen  a
continuació:

a) Quant al pagament de cursetistes o usuaris de l’escola esportiva o d’activitats físiques:

─ Té la condició de cursetista la persona usuària que estigui al corrent de pagament
del rebut del curs.

─ Si no és abonat, dins el primer rebut del curs ha de pagar la matrícula d’inscripció.
Quan s’interrompi la condició de cursetista per un període superior a dotze mesos
cal tornar a abonar la matrícula.

─ Les quotes són mensuals. La renovació dels curs es fa mitjançant el pagament de
la  mensualitat,  que es farà  dia  26 de cada mes anterior  al  venciment,  en cas
contrari es perd la plaça.

─ La no assistència continuada i no justificada durant dos mesos a un curs o activitat
programada és baixa automàtica i s’atorga la plaça al següent usuari de la llista
d’espera.

─ Els canvis de grup o baixes es faran per correu electrònic al coordinador de les
instal·lacions o mitjançant formulari al registre de l’Ajuntament.

─ En el cas de baixa de rebuts domiciliats, la baixa serà efectiva el primer mes que
no s’hagi pagat el rebut.
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─ L’Ajuntament es reserva el dret de modificar el programa d’activitats, el nombre de
sessions, el seu contingut i el seu horari. 

b) Quant a les escoles esportives d’estiu (estades d’estiu) i estades a d’altres períodes:

b.1 Quant a les normes que regeixen l’accés al servei:

─ Hi ha una prelació quant a places per a persones empadronades respecte de les
no empadronades. Només es podran inscriure no empadronats en el cas que no
es cobreixin les places destinades a les persones empadronades.

─ En el cas de no empadronats hi ha una prelació en ordre d’inscripció d’abonats
respecte de no abonats.

─ Reserva d’un 3 % de places per a usuaris/àries amb discapacitat empadronats al
municipi o altres grups d’integració social.

b.2 Quant a les normes que regeixen el règim de bonificacions:

─ Descompte d’un 10 % per segon inscrit  en qualitat  de germà o germana de la
persona inscrita. El descompte te caràcter marginal i únicament s’aplica al segon
inscrit.

─ Descompte  d’un  15  % per  tercer  inscrit  i  endavant  en  qualitat  de  germans  o
germanes dels inscrits. El descompte té caràcter marginal i únicament s’aplica al
tercer inscrit.

F) Lloguers d’espais esportius

LLOGUER DE PISTES I PAVELLÓ DE POLLENÇA I PORT DE POLLENÇA

ABONATS PREU
NO ABONATS

PREU
SUPLEMENT

LLUM/h
ÚS

EXCLUSIU/DIA

PAVELLÓ MUNICIPAL

PISTA LONGITUDINAL

Futbol sala (60 min) 26,00 € 52,00 € 12,00 € 

450,00 € 
Bàsquet (60 min) 26,00 € 52,00 € 12,00 € 
Voleibol (60 min) 26,00 € 52,00 € 12,00 € 
Handbol (60 min) 26,00 € 52,00 € 12,00 € 
UN MÒDUL

Futbol sala (60 min) 12,00 € 24,00 € 4,00 € 

200,00 € 

Bàsquet (60 min) 12,00 € 24,00 € 4,00 € 

Voleibol (60 min) 12,00 € 24,00 € 4,00 € 

Handbol (60 min) 12,00 € 24,00 € 4,00 € 

Bàdminton (60 min) 12,00 € 24,00 € 4,00 € 

PISTA COBERTA

Futbol sala (60 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € 

200,00 € 
Hoquei (60 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € 
Tennis (60 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € 
Voleibol (60 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € 
Bàsquet (60 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € 

PISTES EXTERIORS

Futbol sala (60 min) 7,00 € 14,00 € 4,00 € 

150,00 € 
Bàsquet (60 min) 7,00 € 14,00 € 4,00 € 
Voleibol (60 min) 7,00 € 14,00 € 4,00 € 
Handbol (60 min) 7,00 € 14,00 € 4,00 € 
Tennis (60 min) 3,00 € 6,00 € 4,00 € n/a
Pàdel (90 min) 9,00 € 18,00 € 4,00 € n/a
Esquaix (60 min) 4,00 € 8,00 € 2,00 € n/a

CAMPS DE GESPA
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Futbol 11* (60 min) 44,00 € 88,00 € 25,00 € n/a

Futbol 7 (mig gros)* (60 min) 28,00 € 56,00 € 12,00 € n/a
Futbol 6 (camp petit) (60 min) 24,00 € 24,00 € 6,00 € n/a
Lloguer petos, pilota, vestuari, dutxes 12,00 € 24,00 € n/a n/a
Dipòsit Material 20,00 € 20,00 € n/a n/a

* Inclou petos, pilota, vestuari, dutxes

f.1 Quant a les normes que regeixen l’accés al servei:

─ Hi ha una prelació quant  a la reserva de pistes per a persones empadronades
respecte de les no empadronades. 

─ En el cas de no empadronats hi ha una prelació en ordre de reserva d’abonats
respecte de no abonats.

ARTICLE 4.- DEVOLUCIONS

Es podrà efectuar la devolució quan es donin les condicions següents:

a) En les reserves anul·lades amb una antelació mínima de 72 hores a excepció de
les estades d’estiu, en les quals l’anul·lació s’ha de fer amb una antelació mínima
de 15 dies naturals. En cas contrari s’ha d’abonar la tarifa completa del servei.

b) En el lloguer de pistes exteriors per causes meteorològiques adverses, sempre que
no  es  permeti  desenvolupar  l’activitat  o  el  joc  per  causes  imputables  a
l’Ajuntament.

c) En termes generals quan per causes no imputables al  obligat  de pagament del
preu, el servei o activitat no es presti o desenvolupi, es procedirà a la devolució del
import corresponent.

ARTICLE 5.- EXEMPCIONS

1. Les persones amb greus dificultats econòmiques poden sol·licitar l’exempció del
preu públic a un abonament o a un curset per mes. Es consideren persones amb
greus dificultats econòmiques les que formen part d’una unitat familiar en la qual la
suma dels ingressos de tots els seus membres en edat laboral és igual o inferior al
salari mínim interprofessional. Per accedir a l’exempció cal presentar la sol·licitud a
les Oficines d’Atenció a la Ciutadania (OAC).

2. Les activitats o competicions organitzades per l’Ajuntament de Pollença, el Consell
Insular o el Govern de les Illes Balears.

3. Els  equips  que  duguin  de  referència  el  nom  de  Pollença  i  disputin  les  lligues
insulars o nacionals.

4. Ús  de  les  instal·lacions  esportives  per  part  del  personal  de  l’Ajuntament  per
tasques i actuacions pròpies del seu lloc de treball, si han estat encomanades pel
seu cap.

ARTICLE 6.- DELEGACIÓ EN LA JUNTA DE GOVERN

De conformitat amb el que preveu l’article 47.1 del text refós de la Llei reguladora de les
hisendes locals, en relació amb l’article 23.2.b) de la Llei reguladora de les bases de règim
local, es delega en la Junta de Govern Local la fixació o modificació de la quantia dels
preus públics per als usuaris.

DISPOSICIÓ FINAL

La present Ordenança començarà a tenir efectes i s’aplicarà a partir del dia següent de la
seva aprovació definitiva i  una vegada s'hagi  publicat  el  seu text íntegre en el  Butlletí
Oficial de les Illes Balears d’acord amb el que estableix l’article 70.2 de la Llei 7/1985, de 2
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d’abril,  reguladora  de  les  bases  de  règim  local,  i  es  mantindrà  vigent  fins  a  la  seva
modificació o derogació expressa.

DISPOSICIÓ DEROGATÒRIA

La present Ordenança deroga l’Ordenança fiscal publicada en el BOIB núm. 91 de 6 de
juliol de 2019.

Segon. Anunciar, de conformitat amb el que disposa l´article 70.2 de la Llei 7/1985, de 2
d’abril, reguladora de les bases de règim local, al BOIB, al tauler d’anuncis municipal i a un
diari de l´illa, el present acord provisional, per termini de 30 dies, per tal que les persones
interessades puguin  examinar  l´expedient  i  presentar  les  reclamacions  que  creguin
oportunes.  En  cas  que  no  es  presentin  reclamacions,  l´Ordenança  es  considerarà
aprovada definitivament i s´haurà de publicar el text íntegre al BOIB per a la seva entrada
en vigor.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
00:57:30 a 01:06:28).

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat  següent:  quinze  (15) vots a favor dels  membres dels  grups municipals  Tots per
Pollença, Unió Mollera Pollencina, Partit Popular, El - PI Proposta per les Illes Balears i Junts
Avançam; i  dos  (2)  vots d'abstenció dels  membres dels grups municipals  Alternativa per
Pollença i Unides Podem.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

4.- Expedient 1334/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de l'adhesió al
Conveni  de  col·laboració  en  matèria  d’interoperabilitat  telemàtica  entre  les
administracions públiques de l’àmbit territorial de les Illes Balears

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Seguidament se sotmet a consideració dels reunits el Dictamen formulat per la Comissió
Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE LA REGIDORA DELEGADA 

Vist  que  per  part  de  la  Direcció  General  de  Modernització  i  Administració  Digital  del
Govern de les Illes Balears (2002-E-RC-1530) s’ha comunicat que el dia 20 de setembre
de  2021  es  va  signar  el  nou  Conveni  de  col·laboració  en  matèria  d’interoperabilitat
telemàtica entre les administracions públiques de l’àmbit  territorial  de les Illes Balears,
substituint  aquest  nou  conveni  el  darrer  signat  l’11  de  desembre  de  2012  al  què
l’Ajuntament de Pollença hi estava adherit conformement l’Acord adoptat dia 18 de juny de
2013 de sol·licitud d’adhesió i posterior acceptació de la mateixa mitjançant confirmació de
la Direcció General d’Innovació i Desenvolupament Tecnològic de dia 2 d’agost de 2013
(RGE 2013/5330, de 29 d’agost).

Atès que per poder fer efectius o emprar els serveis d'interoperabilitat cal que la nostra
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Entitat local estigui adherida en el nou Conveni de 20 de setembre de 2021, per part dels
serveis  tècnics  informàtics  adscrits  a  la  Regidoria  delegada  de  l’Àrea  d’Administració
Electrònica s’ha emès memòria justificativa de la necessitat d’adhesió al Conveni citat en
data  3  de  maig  de  2022,  als  efectes  establerts  a  l’article  50  de  la  Llei  40/2015,  d’1
d’octubre, de règim jurídic del sector públic (LRJSP).

Resultant que es considera d’interès general l’adhesió d’aquest Ajuntament a l’esmentat
Conveni  amb l’objecte  d’establir  el  marc  de col·laboració  que  permeti  fer  efectius  els
serveis d’interoperabilitat entre el sistemes d’informació de l’Administració de la Comunitat
Autònoma de les Illes Balears,  dels  Consells  Insulars de Mallorca,  Menorca,  Eivissa  i
Formentera i de l’Ajuntament de Palma, com també de les entitats que s’hi adhereixin i,
així mateix, incrementar el nombre de serveis que s’ofereixen per a consultar, mitjançant
Provisió de Batlia de dia 11 de maig de 2022 s’ha iniciat l’expedient  per a l’adhesió a
l’esmentat conveni de col·laboració.

Vist l’informe jurídic, de caràcter favorable, emès per Secretaria dia 13 de maig de 2022
de conformitat amb allò disposat a l’article 3.3. c) i d) 7è. del Reial decret 128/2018, de 16
de març, pel que es regula el règim de funcionaris d’Administració Local amb habilitació de
caràcter nacional i l’informe de fiscalització, de caràcter favorable, emès per Intervenció
dia 13 de maig de 2022 de conformitat amb l’article 214 del Reial decret Legislatiu 2/2004.
de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals
(TRLRHL) i al Reial decret 424/2017,de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic del
control intern en les entitats del Sector Públic Local. 

Considerant que l’adhesió al Conveni millorarà l’eficiència de la gestió pública, facilitant la
utilització conjunta de mitjans i serveis públics, i contribuirà a l’exercici d’activitats d’utilitat
pública  i  al  compliment  amb  la  legislació  d’estabilitat  pressupostària  i  sostenibilitat
financera i, fonamentalment, complir amb l’obligació per a les Administracions Públiques
d’adoptar les mesures necessàries per a possibilitar la interconnexió de les seves xarxes
amb la  finalitat  de  crear  una  xarxa  de  comunicacions  que  interconnecti  els  sistemes
d’informació  i  permeti  l’intercanvi  d’informació  i  serveis  entre  les  mateixes  conforme
preveuen expressament els articles 3.1.k), 3.2 i 44 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de
règim jurídic del sector públic (LRJSP). 

Per tot l’exposat, de conformitat amb l’establert al capítol VI del Títol Preliminar de la Llei
40/2015,  d’1  d’octubre,  de  règim  jurídic  del  sector  públic  (LRJSP)  i  dins  el  marc  de
col·laboració  i  cooperació  que  l'article  140  de  la  citada  Llei  40/2015,  d’1  d’octubre,
reconeix  a  les  Administracions  Públiques,  principis  que,  per  altra  banda,  es  recullen
igualment  en  la  normativa  local,  articles  10  i  55.d)  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril,
reguladora de les bases de règim local (LRBRL); i d’acord amb els articles 22.2 i 47.2 h)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL) pel que la
decisió d’adhesió al Conveni de col·laboració que ens ocupa correspon a l’Ajuntament Ple,
aquesta Regidoria delegada proposa l’adopció del següent ACORD:

Primer.  Sol·licitar  l’Adhesió  al  Conveni  de  col·laboració  en  matèria  d’interoperabilitat
telemàtica entre les administracions públiques de l’àmbit territorial de les Illes Balears.

Segon.  Acceptar la totalitat de compromisos reflectits en el  Conveni de col·laboració en
matèria  d’interoperabilitat  telemàtica  entre  les  administracions  públiques  de  l’àmbit
territorial de les Illes Balears subscrit entre l’Administració de la Comunitat Autònoma de
les Illes Balears, dels Consells Insulars i de l’Ajuntament de Palma el 20 de setembre de
2021. 

Tercer. Nomenar la regidora delegada d’Administració Electrònica, Maria P. Buades Cifre,
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com a interlocutora única davant la Comissió de Seguiment del Conveni esmentat. 

Quart. Trametre la certificació de l’acord que en el seu cas s’adopti a la Direcció General
de Modernització i  Administració  Digital  conforme s’estableix  a la  clàusula  segona del
Conveni i al Protocol d’adhesió que l’acompanya, als efectes oportuns. 

Cinquè.  Facultar  al  batle-president  per  a la  subscripció  de quants  documents  precisa
l’Adhesió al citat Conveni de col·laboració. 

Sisè.  Donar trasllat del present acord al  Departament de Secretaria i al d’Administració
Electrònica per a la gestió i per a quants actes i tràmits siguin necessaris per dur a terme
l’objecte de l’Adhesió al Conveni, als efectes pertinents.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:12:03 a 01:14:10).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el  resultat
següent: unanimitat (17).

Atès el  resultat de la votació,  que representa el  vot favorable de la majoria absoluta del
nombre legal de membres de la Corporació per a l’adopció del present acord (article 47.2 h)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL)), es declara
aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els acords continguts en el mateix.

5.- Expedient 2052/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la determinació
de les festes locals en l'àmbit municipal per a l'any 2023

Favorable Tipus de votació: unanimitat

A continuació  es dona lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu: 

«PROPOSTA DE BATLIA 

Vist que el Consell de Govern, de conformitat amb el que disposa el Decret 75/1998, de
31 de desembre, pel qual es regula el calendari de festes de la comunitat autònoma de les
Illes Balears (BOCAIB núm. 105, de 15 d’agost), i altra normativa d’aplicació, ha aprovat el
calendari de festes per a l’any 2023 en l’àmbit de les Illes Balears per Acord de dia 25
d’abril de 2022, publicat en el BOIB núm. 55/2022, de dia 26 d’abril.

Atès que procedeix comunicar, abans del dia 31 de maig, a la Direcció General de Treball
i  Salut  Laboral,  els  dies  que  l’Ajuntament  Ple  hagi  fixat  com a  festius  en  l’àmbit  del
municipi per a l’any 2023, d’acord amb l'article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de
juliol, de regulació de jornades, hores extraordinàries i descansos (BOE de dia 29), als
efectes de determinar les dues festes locals en l’àmbit  municipal,  a més de les festes
indicades que són dies festius en l’àmbit de les Illes Balears (RGE núm. 2022-E-RC-2469,
de dia 5 de maig), aquesta Batlia proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent ACORD:

Primer. Determinar com a festes locals en l’àmbit municipal per a l'any 2023 les següents:
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17 de gener Sant Antoni Dimarts

2 d’agost Mare de Déu dels Àngels Dimecres

Segon. Donar trasllat del present acord a la Direcció General de Treball i Salut Laboral del
Govern de les Illes Balears, als efectes oportuns.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:15:42 a 01:16:05).

Una vegada finalitzades les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: unanimitat (17).

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

6.- Expedient 2070/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de l'expedient de
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 3-2022

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10    En contra: 0    Abstencions: 7    Absents: 0

Tot seguit es  dona  compte del  Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT D’HISENDA I CONTRACTACIÓ

Vist que en aquest exercici 2022, consten en la Intervenció Municipal factures relatives a
serveis  corresponents  a  exercicis  anteriors  essent  impossible  la  seva  imputació
pressupostària a l’exercici d’origen com a conseqüència de rebre i/o conformar la factura
en  aquest  exercici;  en  qualsevol  cas,  al  tractar-se  de  serveis  i  subministraments
efectivament  prestats  a  l’Ajuntament,  cal  reconèixer  les  obligacions  econòmiques  i
efectuar el seu pagament amb la major brevetat possible.

L’article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 18 d’abril, que desenvolupa la llei 39/1988, de
28 de desembre,  en matèria pressupostària,  estableix  que es competència del Ple de
l’Ajuntament  el  reconeixement  extrajudicial  d’aquests  deutes per  a la  seva aplicació  a
aplicacions del pressupost corrent.

El pagament de les mateixes es realitzarà d’acord amb les disponibilitats de Tresoreria,
tenint en tot cas preferència al tractar-se de serveis prestats en exercicis anteriors a l’any
en curs.

Les factures les quals es proposen a aprovació, han estat conformades pels membres de
la Corporació.

Vist que existeix crèdit adequat i suficient per fer front a aquesta despesa al nivell de la
bossa  de  vinculació  corresponent  al  pressupost  prorrogat  de  l’exercici  2021  de
l’Ajuntament.
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Per tot l’anterior, el regidor delegat d’Hisenda i Contractació, el Sr. David Alonso García,
vist l’informe d’objecció efectuat per part d’Intervenció 11 de maig de 2022 formula al PLE
DE L’AJUNTAMENT la següent proposta d’acord:

Primer.  Resoldre les discrepàncies formulada per part d’Intervenció dia 11 de maig de
2022 pel qual es formula nota d’objecció per un import total de 34.028,41 euros.

Segon.  Aprovar  la  despesa  derivada  de  la  relació  de  factures  adjunta,  reconeixent
extrajudicialment el deute que de la mateixa es derivi per un import total pressupostari de
51.141,55 € amb càrrec a l’aplicació de l’estat de despeses del pressupost prorrogat de
l’exercici 2021 de l’Ajuntament de Pollença.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL CRÈDITS 3-2022

AJUNTAMENT

Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import (Eur) D. Registre

D.
Conforme

Descripció

19 27/12/2021 B16504169

SISTEMES DE
GESTIO

ENERGÈTICA
DE LES ILLES
BALEARS, SL

151 2279934 10.291,26 27/12/2021 01/04/2022

PROGRAMA DE
CONTROL SISTEMA

DE GESTIÓ
ENERGÈTICA

24 19/12/2021 A82018474
TELEFONICA

DE ESPAÑA, SA
920 22200 32,40 01/01/2022 04/03/2022

CRIDADES
TELÈFON 971864626

DESEMBRE

29 16/12/2021 A07408743

PASTOR
SOFTWARE Y
HARDWARE,

SA

132 21310 96,80 28/12/2021 16/03/2022

REPARAR
IMPRESSORA

MPC3003 POLICIA
PORT

112 30/12/2021 B57906398 MARMI 2015 SL 920 226022 605,00 30/12/2021 08/04/2022

PUBLICITAT «T'HO
CONTAM» A

MALLORCADIARIO.C
OM DES.

113 21/12/2021 B84583558

UNEDISA
TELECOMUNIC

ACIONES
BALEARES, SL

920 226022 571,73 29/12/2021 08/04/2022

PROMOCIÓ I
DIFUSIÓ

AUDIOVISUAL
D'INTERÈS
MUNICIPAL

185 04/01/2022 A28076420
REPSOL

BUTANO, SA
320 221031 1,28 06/01/2022 10/03/2022

DIF. QUOTA SERVEI
BÀSIC CEIP M.

CAPLLONCH ANY
2021

209 31/12/2021 A07044530
TRANSPORTES

BLINDADOS,
SA

320 21203 73,21 07/01/2022 10/03/2022
AVARIA ALARMA

CEIP BOCCHORIS
SETEMBRE21.

210 31/12/2021 A07044530
TRANSPORTES

BLINDADOS,
SA

320 21203 73,21 07/01/2022 10/03/2022
AVARIA ALARMA

CEIP BOCCHORIS
NOVEMBRE 21.

280 31/12/2021 B57504656
LUDIC SERVEIS
INTEGRALS, SL

320 227063 1.750,33 11/01/2022 07/03/2022

SERVEI MUNICIPAL
D'ORIENTACIÓ

EDUCATIVA
DESEMB. 21

301 07/01/2022 B57882094
LA VALL 2014

SLU
231 22614 1.404,06 13/01/2022 16/03/2022

VALS DE 30€ I 20€
COMPRA CARN S.
SOCIALS 2a Q.2021
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import (Eur) D. Registre

D.
Conforme

Descripció

492 23/07/2021 A58417346
WOLTERS
KLUWER

ESPAÑA, SA
920 220010 2.140,27 28/01/2022 15/03/2022

SUBSCRIP. EL
CONSULTOR DUAL
360 I LLEI DIGITAL

705 31/01/2022 B07834534
DISTRIBUCION
ES UNIVERSAL
MALLORCA, SL

2311 22001 212,32 08/02/2022 16/03/2022

MATERIAL OFICINA I
ACTIVITATS
RESIDENCIA
DESEMBRE

772 30/06/2021 B07920762
CAN

TORRANDELL,
SL

2311 21210 13,75 10/02/2022 16/03/2022
1 TERMOMETRE

RESIDÈNCIA

812 14/02/2022 B57679722
AUXICARMALL

ORCA, SL
132 227040 2.790,26 14/02/2022 31/03/2022

SERVEI DE GRUA
DESEMBRE 21

835 30/09/2021 B07921729
ELECTROMAT

BALEAR, SL
320 21203 415,21 15/02/2022 10/03/2022

MATERIAL
ELÈCTRIC ESCOLA

M. CAPLLONCH

836 25/11/2021 B07921729
ELECTROMAT

BALEAR, SL
320 21203 425,38 15/02/2022 10/03/2022

QUADRE ELÈCTRIC
CEIP M.

CAPLLONCH

886 19/01/2022 B04998969 FEDEFAR SL 2311 212001 1.021,50 18/02/2022 16/03/2022
MASCARETES I GEL
HIDROALCOHÒLIC
RESIDENCIA DES.

931 21/06/2021 43075359
QUETGLAS

OLIN, GABRIEL
330 226020 60,50 22/02/2022 23/02/2022

PUBLICITAT
YOUTHING DIA

INTERNACIONAL
MÚSICA 2021

1008 28/02/2022 A28076420
REPSOL

BUTANO, S.A.
2311 22102 88,96 01/03/2022 25/03/2022

LLOGUER DIPOSIT
GAS RESIDENCIA

DEL 27-12-21 A 26-2

1010 11/12/2021 B65466997

COMERCIA DE
LA CAIXA

ENTITAT DE
PAGAMENT, SL

920 227991 399,02 01/01/2022 26/01/2022
COMISSIÓ TPV

VIRTUAL,
NOVEMBRE

1012 B65466997

COMERCIA DE
LA CAIXA

ENTITAT DE
PAGAMENT, SL

920 227991 109,63 01/01/2022 26/01/2022

COMISSIÓ PER
FACTURACIÓ EN

TPV VIRTUAL,
SETEMBRE

1013 B65466997

COMERCIA DE
LA CAIXA

ENTITAT DE
PAGAMENT, SL

920 227991 257,33 01/01/2022 26/01/2022
COMISSIÓ TPV

VIRTUAL, OCTUBRE

1042 15/02/2022 G28029643

SOCIEDAD
GENERAL DE
AUTORES Y
EDITORES

9242 226996 3.605,57 02/03/2022 20/04/2022
HONORARIS DRETS

D'AUTOR RADIO
ANY 2021

1043 15/02/2022 G28029643

SOCIEDAD
GENERAL DE
AUTORES Y
EDITORES

9242 226996 3.605,57 02/03/2022 20/04/2022
HONORARIS DRETS

D'AUTOR RADIO
ANY 2020

1113 07/03/2022 A07408743

PASTOR
SOFTWARE Y
HARDWARE,

SA

920 21300 43,52 07/03/2022 15/03/2022

2.352 COPIES
MP3054SP JUTJAT

DE PAU SET-
FEBRER 

1128 07/03/2022 A07408743

PASTOR
SOFTWARE Y
HARDWARE,

SA

151 21312 10,47 07/03/2022 15/03/2022

26 COPIES
MPW2400

URBANISME JUN-
DES 21 

1140 16/02/2022 H07858764

COMUNIDAD
PROPIETARIOS

MYABCA
BLOQUE I

920 226996 1.359,98 08/03/2022 15/03/2022
COM. ED. MYABCA
(NOV.DES.21 GEN. I

FEB.)+ AIGUA 21 
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import (Eur) D. Registre

D.
Conforme

Descripció

1141 26/07/2020 B07739303
EXPLOTACION
ES M.A.J. S.L.

338 226095 206,20 08/03/2022 28/03/2022

ENTREPANS
PARTICIPANTS
MOSTRA CANS

PASTORS ANY2020

1161 08/03/2022 B16513251

Fides
Consultoria i
sistemes de
gestió SLU

170 2279929 1.828,52 08/03/2022 07/04/2022

MANTENIMENT ISO
9001 I ISO 14001

PLATGES
POLLENÇA 

1216 10/03/2022 B16513251

Fides
Consultoria i
sistemes de
gestió SLU

170 2279929 1.828,52 11/03/2022 07/04/2022

MANTENIMENT ISO
9001 I ISO 14001

PLATGES
POLLENÇA 

1256 31/12/2021 B07108244
PESCADOS
OLIVER, SA

2311 22105 950,62 15/03/2022 11/04/2022
MANUTENCIÓ
RESIDENTS

DESEMBRE 21

1281 17/03/2022 B96643291
FOCS

D'ARTIFICI
EUROPLA, SL

338 226091 2.340,87 17/03/2022 12/04/2022

MATERIAL
PIROTÈCNIC COLLA

CA DE BOU
CORREFOC

1288 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

9201 221100 186,61 17/03/2022 25/04/2022
MATERIAL VARI

NETEJA EDIFICIS
MUNICIPALS

1289 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

430 2200015 33,00 17/03/2022 04/05/2022
MATERIAL OFICINA

TURISME MOLL

1290 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

431 22617 9,60 17/03/2022 10/05/2022
MATERIAL OFICINA

AREA COMERÇ.

1291 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

340 220002 17,10 17/03/2022 29/04/2022
MATERIAL

DECORACIÓ DE
NADAL A. ESPORTS

1292 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, S.L.

2311 22001 23,70 17/03/2022 29/04/2022
2U PILES

RESIDÈNCIA

1293 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

231 2279924 185,65 17/03/2022 06/05/2022
47 U. MARCS A4

SERVEIS SOCIALS
MOLL

1294 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

337 21912 51,55 17/03/2022 13/04/2022
MATERIAL

CONCURS PAELLES
LA FIRA 21

1295 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

4311 226092 42,75 17/03/2022 13/04/2022
MATERIAL FIRA DEL
VI I DINAR 15/11/21

1295 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

4311 226095 46,15 17/03/2022 13/04/2022
MATERIAL FIRA DEL
VI I DINAR 15/11/21

1296 17/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

338 226091 847,80 17/03/2022 12/04/2022
MATERIAL

CAVALCADA PARE
NOEL I REIS 22

1306 29/10/2021 78212110
CIFRE

OCHOGAVIA
AINA

333 226011 429,55 18/03/2022 24/03/2022
TALLERS ESCOLES
MUSEU SET.-OCT I
NETEJA G. GRAAS

1307 14/03/2022 78212110
CIFRE

OCHOGAVIA
AINA

333 226011 980,10 18/03/2022 24/03/2022
TALLERS ESCOLES
MUSEU NOV. 21 A

MARÇ 22

1344 03/12/2021 G57735391
ASSOCIACIO
CULTURAL

MICROTEATRE
9241 226062 900,00 19/03/2022 13/04/2022

REPRESENTACIÓ
OBRA «LA NOIA DE

LA BENZINERA»
26/11
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import (Eur) D. Registre

D.
Conforme

Descripció

1358 24/02/2022 B57162232
EMSER 2002

S.L.U.
150 21401 3.915,29 22/03/2022 09/05/2022

REPARACIÓ
VEHICLES VARIS 

A. SERVEIS

1381 24/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

9241 226062 8,40 24/03/2022 26/04/2022
3 RODETS A.

IGUALTAT

1382 24/03/2022 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

333 226011 5,00 24/03/2022 10/05/2022
ARTICLES

EXPOSICIÓ D'ESTIU
DIA 26/07/21

1458 21/03/2022 F57761256

ARTESANOS Y
VENDEDORES
AFINES, SOC.

COOP.

333 226011 713,90 31/03/2022 01/04/2022
TALLERS MUSEUS

ESCOLES DE 15-12-
21 A 03-03-22

1459 20/10/2020 B66448549

CONSULPI
PROPIEDAD
INDUSTRIAL,

SL

920 2260213 2.932,25 01/01/2022 01/04/2022

SOL·LICITUD
RENOVACIÓ EXP.
MARCA «AJ. DE

POLLENÇA»

1460 28/05/2021 J07786551
FUNERARIA DE
POLLENÇA SC

920 227993 980,10 01/01/2022 08/04/2022
SERVEI FUNERÀRIA
441 EXP. 2684/2021

JUTJAT INCA

1807 31/10/2021 78215344
CANAVES

VALLS, JOANA
231 220008 48,61 22/04/2022 06/05/2022

MATERIAL
D'OFICINA

RESIDENCIA I S.
SOCIALS MOLL

1807 31/10/2021 78215344
CANAVES

VALLS, JOANA
2311 22001 29,84 22/04/2022 06/05/2022

MATERIAL
D'OFICINA

RESIDENCIA I S.
SOCIALS MOLL

1808 30/11/2021 78215344
CANAVES

VALLS, JOANA
332 226096 72,90 22/04/2022 28/04/2022

MATERIAL TALLERS
MEDIACIÓ

CULTURAL CAN
LLOBERA

1815 30/09/2021 78215344
CANAVES

VALLS, JOANA
3301 22615 68,45 22/04/2022 28/04/2022

2 TIQUETS REGAL
XVI CERTAMEN

LITERARI ESCOLAR 

TOTAL 51.141,55

»

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 20.30 hores, s’absenta de la sessió el regidor Miquel Àngel Sureda
Massanet (Junts Avançam).

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:18:25 a 01:21:12).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el
resultat següent:  deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals  Tots
per Pollença, Unió Mollera Pollencina, Partit Popular i El Pi – Proposta per les Illes
Balears;  i  set (7)  vots  d’abstenció  dels  membres  dels  grups  municipals  Junts
Avançam, Alternativa per Pollença i Unides Podem.

Diligència.- Per fer constar que l’absència del regidor Miquel Àngel Sureda Massanet (Junts Avançam), una
vegada  iniciada  la  deliberació  del  present  assumpte,  equival,  a  efectes  de  la  votació  corresponent,  a
l’abstenció (article 46.2 d) LRBRL; article 92 LMRLIB).

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.
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7.-  Expedient  2118/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  si  procedeix,  de
l'expedient  de  modificació  de  crèdits  núm.  9-2022  sota  la  modalitat  de  crèdit
extraordinari finançat amb romanent de tresoreria per a despeses generals

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Seguidament se sotmet a consideració dels reunits el Dictamen formulat per la Comissió
Informativa Permanent General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Vist que l’any 2020 suposa l’inici de la modernització de l’espai escènic del claustre on es
porta a terme el Festival. És una aposta de l’ajuntament a nivell tècnic i estratègic per a
dotar de les millors infraestructures a un festival que en el 2021 complí 60 anys.

Per aquest motiu s’iniciaren una sèrie de millores estratègiques que podem considerar les
fases prèvies a aquest projecte de modernització:

─ 2020, s’incorpora el trespol nou de l’escenari i es retira el sòtil envelat del mateix.

─ 2021, s’incorpora tota la il·luminació de l’escenari amb tecnologia LED.

─ 2022, consta de dues grans fites:

─ Es  dissenya  un  projecte  de  millora  amb  un  càmera  acústica  de  nova
construcció.

─ Es presenta el pla de modernització de l’espai escènic compost per una sèrie
d’inversions en materials i àmbits diversos.

L’any 2022, és un gran any de canvi i l’any de la culminació de la modernització del seu
espai de concerts i és una aposta ferma de l’Ajuntament portar-ho a terme mitjançant la
redacció i execució del Projecte tècnic i acústic per al patrocini de la incorporació d’una
càmera acústica.

Vist que els objectius són:

─ Millora de la qualitat de treball d’artistes i convidats

─ Millora de l’experiència dels espectadors i abonats al Festival

─ Modernització del sistema d’il·luminació del claustre

─ Modernització  del  sistema  de  maquinària  escènica,  complementant  l’escenari
existent amb elements complementaris que el doten de polivalència.

─ Modernització d’eines de treball a nivell de producció artística

─ Sostenibilitat ambiental amb els materials usats

─ Millores en seguretat a l’escenari

─ Disminució del consum energètic

─ Inversió sostenible: redunda en material que es pot usar tot l’any per l’Ajuntament

Atès que al llarg dels anys, s’ha detectat una carència en la qualitat acústica de la música
dels diferents tipus de concerts que es fan al Claustre de Sant Domingo de Pollença.

Atesa  la  necessitat  d’implementar  de  diversos  elements  que  ajudin  a  «recuperar»  i
projectar el so de forma molt més òptima cap al públic i la pròpia orquestra.

De les diverses intervencions suggerides, ja s’ha materialitzat la primera fase, consistent
en la col·locació d’unes mampares sota les arcades ubicades darrera de l’escenari, que
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actuïn a mode de reflectors acústics, s’ha de seguir amb la millora del rendiment acústic
de Claustre mitjançant la incorporació una nova caixa de concerts modular, que s’utilitzarà
principal-ment, al Claustre del Convent de Sant Domingo de Pollença, encara que pot tenir
altres usos i en altres espais.

Atès  que  aquest  és  el  tercer  any  del  pla  de  modernització  descrit,  i  es  l’any  de  les
subvencions per infraestructures escèniques.

Per tal de poder afrontar pressupostàriament la despesa derivada del subministrament de
la caixa constituïda per les paret acústiques modulars, com també algun dels elements
complementaris per afrontar les darreres fases del Pla de millora de les infraestructures
escèniques del Claustre de Sant Domingo de Pollença, és necessari dotar crèdit per un
import aproximat de 55.000 euros.

Vista la memòria justificativa emesa per part del regidor delegat de Cultura 15 de maig de
2022.

Vista que la liquidació pressupostària 2021 va tancar amb un romanent de Tresoreria per a
despeses generals de 35.599.724,88 euros, magnitud que serveix per finançar modificacions
de crèdits de conformitat amb l’establert als articles 177 del RDL 2/2004, de 5 de març pel
qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Vists els informes d’Intervenció favorables a la modificació de crèdit de data 16 de maig de
2022.

Bartomeu  Cifre  Ochogavia,  batle  de  l’Ajuntament,  proposa  al  Ple  de  la  Corporació
l’adopció del següent:

ACORD

Primer. Aprovar inicialment  l’Expedient  de Modificació de crèdits núm. 9/2022,  sota la
modalitat  de crèdit  extraordinari  finançat  amb romanent  de Tresoreria per  a despeses
generals d’acord amb el següent detall:

PRESSUPOST DE DESPESES

CRÈDIT EXTRAORDINARI

APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DESCRIPCIÓ IMPORT

933 62340
Subministrament caixa

parets acústiques modulars
i altres elements Claustre

55.000

FINANÇAMENT

Aquesta modificació es finança amb càrrec al romanent de tresoreria resultant de la
liquidació de l'exercici anterior.

PRESSUPOST D’INGRESSOS

CONCEPTE DENOMINACIÓ IMPORT €

87000
Romanent de

Tresoreria per a
despeses generals

55.000
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Així,  el  crèdit  inicial  de  l’aplicació  que  es  pretén  crear,  destinat  a  la  finalitat  abans
establerta:

a. Té caràcter específic i determinat i no pot demorar-se a exercicis posteriors

b. És insuficient

Segon. Exposar el present expedient al públic mitjançant anunci en el tauler d’edictes de
la Corporació i  en el  BOIB per un termini  de 15 dies, durant els quals els interessats
podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Plenari. El present expedient es
considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  el  termini  esmentat  no  s’hagin  formulat
reclamacions, en cas contrari, el Plenari disposarà d’un mes per resoldre.»

Diligència.- Per fer constar que, quan són les 20.37 hores, s’incorpora a la sessió el regidor Miquel Àngel
Sureda Massanet (Junts Avançam).

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:27:21 a 01:31:13).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el  resultat
següent: unanimitat (17).

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

8.- Expedient 2133/2022. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, del nomenament
de representants de la Corporació en òrgans col·legiats

Favorable Tipus de votació: unanimitat

A continuació  es dona lectura al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu: 

«PROPOSTA DE BATLIA

Vist que l’Ajuntament Ple en sessió extraordinària celebrada dia 2 de juliol de 2019 va
adoptar l’acord relatiu al nomenament de representants municipals davant diversos òrgans
col·legiats, entre d’altres, els que seguidament es relacionen.

Vist que per Resolució de Batlia núm. 2019/1018, de dia 3 de desembre de 2019 es varen
designar els membres de la Comissió de Seguiment i Control de l’Acord de la Carrera
Professional Horitzontal dels empleats públics de l’Ajuntament de Pollença.

Resultant  que,  als efectes d’assegurar el  funcionament  i  el  quòrum d’assistència a les
sessions dels òrgans col·legiats,  que a continuació es relacionen,  esdevé necessari  la
designació de representants suplents així com el canvi d’alguns titulars ja nomenats, per la
qual  cosa  i  d’acord  amb  l’article  38  c)  del  ROF  pel  que  és  competència  del  Ple  el
nomenament de representants de la Corporació municipal davant els òrgans col·legiats,
aquesta Batlia proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent ACORD:

Primer. Aprovar  el  nomenament  dels  representants  de  la  Corporació  en  els  òrgans
col·legiats següents:
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─ Comissió  de  seguiment  de  l’Acord  de  Carrera  Professional  Horitzontal  dels
Empleats Públics de l’Ajuntament de Pollença:

Vocals titulars: Regidor Michael L. Muller Flury

Vocals suplents: Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet

─ Comitè de Seguretat, Salut i Higiene:

Vocals titulars: Regidora Antonina Amer Cifre

Vocals suplents: Regidora Maria P. Buades Cifre
Regidora Bianca M. Aguilar Ryan
Regidor Antoni Capllonch Cànaves
Regidora Magdalena Seguí Cerdà

─ Mesa General Negociació Empleats Públics (funcionaris i laborals):

Vocals titulars: Regidora Antonina Amer Cifre

President suplent: Regidor Mateu Soler Estrany
Vicepresident suplent: Regidora Bianca M. Aguilar Ryan
Vocals suplents: Regidora Francisca Cerdà Nadal

Regidor Antoni Cànaves Capllonch

─ Mesa General Negociació Funcionaris:

Vocals titulars: Regidor Miquel Àngel March Cerdà

President suplent: Regidor Mateu Soler Estrany
Vicepresident suplent: Regidora Bianca M. Aguilar Ryan
Vocals suplents: Regidora Francisca Cerdà Nada

Regidor Michael L. Muller Flury

─ Comissió Paritària Text Articulat Condicions de Treball:

Vocals titulars: Regidor Michael L. Muller Flury

Vocals suplents: Regidora Francisca Cerdà Nadal
Regidor Mateu Soler Estrany
Regidora Antonina Amer Cifre

─ Comissió Paritària Conveni Col·lectiu Personal Laboral:

Vocals suplents: Regidora Maria P. Buades Cifre
Regidora Bianca M. Aguilar Ryan
Regidora Antonina Amer Cifre 

─ Comissió Negociadora Conveni Col·lectiu Personal Laboral:

Vocal titular: Regidor Michael L. Muller Flury

Vocals suplents: Regidora Maria P. Buades Cifre
Regidora Bianca M. Aguilar Ryan
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Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet

Segon. Donar trasllat del present acord als òrgans col·legiats pertinents, així com a les
àrees municipals, als efectes oportuns.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:34:23 a 01:37:44).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el  resultat
següent: unanimitat (17).

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

9.-  Expedient  2153/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació  inicial,  de  l'expedient  de
modificació  de  crèdits  núm.  11-2022  sota  la  modalitat  de  suplement  de  crèdit
finançat amb romanent de tresoreria per a despeses generals

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Seguidament es dona lectura  al Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu: 

«PROPOSTA DE BATLIA

Vist  que en sessió Plenària  de data 21 de juny de 2021 es varen aprovar  les  bases
reguladores d’ajudes econòmiques per la reactivació de l’activitat econòmica del municipi
arran de la crisi provocada per la COVID-19, publicades en el BOIB núm. 95 de 17 de juliol
de 2021.

Vist que la base 6 establia:

«Les ajudes econòmiques regulades en aquesta convocatòria s'abonaran amb càrrec a
l'aplicació pressupostària número 2021.231.4791 del pressupost general de l'Ajuntament
de Pollença per la quantia de 403.188,54 euros, quantitat  resultant de les aportacions
següents: per una part, 136.666 euros del propi Ajuntament de Pollença; per una altra,
133.261,27  euros  provinents  del  Consell  de  Mallorca;  i  finalment,  133.261,27  euros
provinents del Govern de les Illes Balears. 

L’import  assignat  a  aquesta  convocatòria  no  és  tancat,  s’habilitarà  la  possibilitat
d’incrementar-la, si es considera oportú, mitjançant la modificació de crèdit corresponent.

Les  ajudes  es  concediran  per  règim  de  concurrència  no  competitiva  fins  a  esgotar
pressupost.»

Vist que l’import concedit a les entitats fins al moment ha estat de 402.053,73 euros, no
existint per tant, crèdit adequat i suficient.

Vist que hi ha recursos presentats per 17 entitats,possible beneficiàries, que en el cas que
es resolguessin favorablement, s’hauria de concedir i abonar un import total de 24.337,68
euros.

Vistes les sol·licituds presentades per 25 possibles beneficiaris,  que en el  cas de que
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s’arribàs a concedir i abonar suposaria un import total de 31.769,53 euros.

Vista la memòria justificativa emesa per part del batle dia 17 de maig de 2022.

Vista que la liquidació pressupostària 2021 va tancar amb un romanent de Tresoreria per
a  despeses  generals  de  35.599.724,88  euros,  magnitud  que  serveix  per  finançar
modificacions de crèdits de conformitat amb l’establert als articles 177 del RDL 2/2004, de
5 de març pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Vists els informes d’Intervenció favorables a la modificació de crèdit de data 17 de maig de
2022.

Bartomeu  Cifre  Ochogavia,  batle  de  l’Ajuntament,  proposa  al  Ple  de  la  Corporació
l’adopció del següent:

ACORD

Primer.  Aprovar inicialment l’Expedient  de Modificació de crèdits núm.11/2022, sota la
modalitat de suplement de crèdit  finançat amb romanent de Tresoreria per a despeses
generals d’acord amb el següent detall:

PRESSUPOST DE DESPESES

SUPLEMENT DE CRÈDIT

APLICACIÓ
PRESSUPOSTÀRIA

DESCRIPCIÓ IMPORT 

231 4791
Ajudes sector econòmic

pal·liar COVID-19
57.000

FINANÇAMENT

Aquesta modificació es finança amb càrrec al romanent de  tresoreria resultant de la
liquidació de l'exercici anterior.

PRESSUPOST D’INGRESSOS

CONCEPTE DENOMINACIÓ IMPORT €

87000
Romanent de

Tresoreria per a
despeses generals

57.000

Així,  el  crèdit  inicial  de  l’aplicació  que  es  pretén  crear,  destinat  a  la  finalitat  abans
establerta:

a. Té caràcter específic i determinat i no pot demorar-se a exercicis posteriors

b. És insuficient

Segon. Exposar el present expedient al públic mitjançant anunci en el tauler d’edictes de
la Corporació i  en el  BOIB per un termini  de 15 dies, durant els quals els interessats
podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Plenari. El present expedient es
considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  el  termini  esmentat  no  s’hagin  formulat
reclamacions, en cas contrari , el Plenari disposarà d’un mes per resoldre.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
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d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
01:41:20 a 02:01:57).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el  resultat
següent: unanimitat (17).

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

10.- Expedient 2135/2022. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de la sol·licitud
d'adhesió  a  l'Associació  Mallorca  Rural,  prèvia  ratificació  de  la  seva  inclusió  a
l'ordre del dia

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Primerament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte en l’ordre del
dia, que acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària, d’acord amb el que
disposa l’article  82.3 del  Reglament  d’organització,  funcionament  i  règim jurídic  de les
entitats locals, aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

A  continuació  se  sotmet  a  votació  la  seva  inclusió  i  n’esdevé  el  resultat  següent:
unanimitat (17).

Atès el  resultat  de la  votació  es  declara  ratificada la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Acte seguit se sotmet al Ple la consideració de la Proposta formulada que textualment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA 

Vista la voluntat de millorar el finançament, la formació i el suport tècnic per a la pagesia
del municipi  de Pollença (agricultura i  ramaderia,  principalment)  i  atesa l’existència del
programa de desenvolupament rural LEADER.

Atès que el programa LEADER és gestionat per l’Associació Mallorca Rural, com a Grup
d’Acció  Social,  per  a  l’aplicació  de  l’Estratègia  de Desenvolupament  Local  Participatiu
(EDLP) per a la zona rural de Mallorca en el marc dels Programes de Desenvolupament
Rural  en  el  sentit  de  gestionar,  entre  altres  finalitats,  les  sol·licituds  d’ajuda,  fer  el
seguiment  dels  projectes  i  remetre  al  FOGAIBA  tota  la  documentació  que  conforma
aquests expedients de les entitats associades.

Vist  l’informe relatiu  a les característiques i  dades rellevants sobre activitats rurals  del
municipi de Pollença i resultant que es considera convenient per als interessos d’aquest
Ajuntament,  per  les  circumstàncies  que  consten  reproduïdes  a  l’esmentat  informe,
procedir  a  l’adhesió  d’aquest  a  l’Associació  «Mallorca  Rural»  la  qual  persegueix  les
següents finalitats: 1.- La representació, defensa, gestió i promoció de la Zona formada
pels  municipis  associats,  així  com  la  dinamització  dels  recursos  de  la  mateixa.  2.-
L’elaboració,  redacció,  execució,  finançament  i  control  dels  programes  de
desenvolupament local d’incidència en la Zona. 3.- La projecció exterior de Zona, així com,
la promoció d’intercanvis d’experiències amb altres zones i regions de desenvolupament
rural. 4.- La gestió dels Programes de Desenvolupament Rural per al període de la seva
durada  i  5.-  Realitzar  quantes  activitats  lícites  estiguin  relacionades  amb les  finalitats
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abans descrites, mitjançant Provisió de Batlia de dia 16 de maig de 2022 es va resoldre
iniciar l’expedient per a l’adhesió a la citada Associació.

Considerant  que  la  disposició  addicional  cinquena  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril,
reguladora de les bases del règim local (LRBRL) reconeix el dret a l'associacionisme de
les entitats locals,  fins i  tot  amb remissió  a la  normativa estatal  en la  matèria (la Llei
Orgànica 1/2002, de 22 de març, reguladora del dret d’associació),  per a la protecció i
promoció dels seus interessos comuns.

Considerant que l’adhesió a l’Associació Mallorca Rural comporta l’assumpció per aquest
Ajuntament dels drets i deures dels membres associats i la consegüent acceptació de les
normes (estatuts) que regeixen l’associació, així com les disposicions que conforme a les
seves competències, potestats i Estatuts, emanin de la mateixa, destinant una aplicació
pressupostària per a l’abonament de la quota social establerta (BOIB núm. 115/2019, de
22 d’agost).

Considerant el disposat en els articles 8 i 9 dels Estatuts de l’Associació Mallorca Rural
respecte l’adhesió de nous municipis.

Vist  l’informe jurídic  emès per  Secretaria  en data  18 de maig  de 2022  i  l’informe de
fiscalització emès per Intervenció en data 23 de maig de 2022 en compliment del disposat
als articles 3.3 c) i 4.1 b), respectivament, del Reial decret 128/2018, de 16 de març, pel
que es regula el  règim jurídic dels funcionaris d’Administració Local amb habilitació de
caràcter nacional. 

Per l’exposat i atès que correspon a l’Ajuntament Ple aprovar les propostes d’adhesió, per
majoria absoluta del nombre legal de membres, en virtut del previst en l’article 47.2 g) de
la Llei 7/1985, de 2 d’abril,  reguladora de les bases del règim local (LRBRL) en relació
amb l’article 94.3 g) de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de
les  Illes  Balears  (LMRLIB),  aquesta  Batlia  proposa  a  l’Ajuntament  Ple  l’adopció  del
següent ACORD: 

Primer. Sol·licitar l’adhesió del municipi de Pollença a l’Associació «Mallorca Rural».

Segon. Assumir els compromisos derivats dels Estatuts pels que es regeix l’Associació
Mallorca Rural, de forma íntegra.

Tercer. Assumir, una vegada acceptada per l’òrgan competent de l’Associació la present
sol·licitud  d’adhesió,  el  compromís  econòmic  per  dur  a  terme  l’aportació  econòmica
consistent  en una quota de 5.500 €, amb càrrec a l’aplicació pressupostària pertinent,
condicionada a l’existència de crèdit adequat i suficient 

Quart.  Remetre  el present Acord a l’Associació Mallorca Rural, juntament amb l’informe
relatiu  a  les  característiques  i  dades  rellevants  sobre  activitats  rurals  del  municipi  de
Pollença, als efectes oportuns.

Cinquè. Facultar al batle perquè en nom i representació d’aquesta Corporació procedeixi
a  la  formalització  de  quants  documents  siguin  precisos  per  a  l’efectivitat  del  present
acord.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de
02:10:14 a 02:15:35). 

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  la  Proposta  i  n’esdevé  el  resultat
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següent: unanimitat (17)

Atès el  resultat de la votació,  que representa el  vot favorable de la majoria absoluta del
nombre legal de membres de la Corporació per a l’adopció del present acord (article 47.2 g)
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL)), es declara
aprovada íntegrament la Proposta precedent i els acords continguts en la mateixa.

11.- Expedient 2125/2022. Moció presentada pel grup municipal Junts Avançam per
garantir  espais  d'ombra  en  els  parcs  de  jocs  infantils  i  places  del  municipi  de
Pollença

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 7    En contra: 0    Abstencions: 10    Absents: 0

A continuació  els  reunits  consideren el  Dictamen formulat  per  la  Comissió  Informativa
Permanent General, que transcrit literalment diu:

«MOCIÓ PER GARANTIR ESPAIS D’OMBRA EN ELS PARCS DE JOCS INFANTILS I
PLACES DEL MUNICIPI DE POLLENÇA

EXPOSICIÓ DE MOTIUS:

El municipi de Pollença disposa d’espai públics, places i parcs infantils amb poca ombra i
vegetació. Per altra banda, les onades de calor són cada cop més intenses i constants; els
períodes de temperatures molt elevades seran cada cop més habituals, tal com comenten
les  persones expertes,  i  que un increment  de la  radiació  solar  pot  arribar  a provocar
insolació,  arribant  a  posar  en  risc  la  salut  de  veïns  i  veïnes,  en  especial  d’aquells
col·lectius més vulnerables, infants i gent gran.

Atès que les autoritats sanitàries alerten del perill de l’exposició al sol directe, posant en
relleu la importància de la conscienciació i la prevenció contra les cremades solars que
podrien derivar en greus malalties de pell.

Així  mateix,  alguns  parcs  de  jocs  infantils  i  places  del  municipi  de  Pollença  acaben
infrautilitzant-se durant els mesos de calor perquè els arbres del seu voltant no donen
suficient ombra o per què senzillament no és possible plantar arbres i veuen molt limitat el
seu ús pels més petits.

Es fa necessària la implantació de mesures que facin més segura i atractiva l’estada en
aquests llocs amb la creació de zones d’ombra.

Com ja s’ha fet en moltes ciutats i  pobles amb el mateix problema, que ja l’han resolt
instal·lant diversos sistemes de tendals, pèrgoles i altres solucions que han aconseguit
recuperar l’ús d’uns espais que quedaven buits durant l’època de més calor i sol.

També s´ha detectat que són espais que necessiten un extra de manteniment per què son
espais molt utilitzats. A vegades es deteriora el mobiliari i passen mesos sense que se
facin les reparacions amb el conseqüent risc per la salut dels usuaris.

Per altre banda, i  seguint amb les recomanacions de la Comunitat Europea en termes
ecològics i de salvaguarda del Patrimoni Natural, són ja moltes les ciutats i municipis que
estan  donant  una  especial  protecció  a  les  espècies  de  vegetació.  Tant  per  la  seva
indispensable funció en el manteniment d’un aire sa, com per a la protecció que ofereixen
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en el mesos d´estiu i l´impacte positiu per fer els espais més amables i humans.

Per l’abans esmentat proposam els següents acords:

Primer. L´Ajuntament de Pollença elaborarà un Pla de Zones d’Ombra durant el 2022, que
detecti les carències i necessitats de zones d’ombra en aquestes àrees de jocs infantils,
parcs , places i carrers, determinant aquelles zones que necessiten una acció prioritària,
amb el fi d’anar cobrint aquestes progressivament.

Segon. També s´elaborarà un Pla de Manteniment on estiguin detallats tots els espais del
municipi dedicats als descans i/o oci dels ciutadans i ciutadanes, de manera que es pugui
fer un seguiment en temps real de qualsevol deteriorament de l´espai del seu mobiliari. La
finalitat és fer les reparacions en un termini curt de temps (1 setmana màxim).

Tercer. La creació d’un catàleg on estiguin inclosos tots els arbres del municipi destacant
els de més edat i  de més valor per la seva ubicació i  bellesa.  Aquests arbres estaran
protegits i amb una cura especial en el seu manteniment i tractats com a elements vius
que formen part del patrimoni del municipi.»

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:25:25 a 02:37:20). 

Una vegada finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Moció i n’esdevé el
resultat següent:  set (7) vots a favor dels membres dels grups municipals  Junts Avançam,
Alternativa per Pollença i Unides Podem; i deu (10) vots d’abstenció dels membres dels grups
municipals Tots per Pollença, Unió Mollera Pollencina, Partit Popular i El - Pi Proposta per les
Illes Balears. 

Atès el resultat de la votació, es declara aprovada la Moció precedent i els acords continguts
en la mateixa.

12.- Propostes / Mocions d'urgència

Tot  seguit  per  part  de  la  Batlia  es  demana si  qualque  grup polític  desitja  sotmetre a
consideració del Ple qualque assumpte, de conformitat amb l’article 91.4 ROF.

No se’n presenta cap, de proposta / moció d’urgència.

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1.- Informació de Batlia / 2.- Dació de compte de Resolucions de Batlia

D’acord amb el que disposa l’article 42 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic  de  les  entitats  locals  (ROF)  es  dona  compte  de  les  resolucions  adoptades  i
registrades  des  de  dia  1  d’abril  de  2022  fins  dia  26  de  maig  de  2022,  del  número
2022/0358 fins el número 2022/0512  (ambdós inclosos)  al Llibre de Decrets, al qual els
regidors i les regidores hi tenen accés directe mitjançant el gestor documental, als efectes
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del control i fiscalització dels òrgans de govern.

3.- Precs i Preguntes

3.1.- Preguntes del grup municipal  Junts Avançam (RGE núm.  2022-E-RPLN-15 de
dia 29 de març de 2022) corresponents a la passada sessió plenària ordinària

PREGUNTES

1. En quin punt es troben les licitacions dels bars dels poliesportius de Pollença i
del Moll? Creuen que s´obriran dins aquesta legislatura?

R1.- Explica la regidora delegada d’Esports, la senyora Aguilar, que els plecs dels bars
estan fets però que es varen trobar que el licitador del bar del poliesportiu del Port de
Pollença, va entrar un recurs pel qual demanava una compensació econòmica per tot el
que havia deixat dins el bar, que bàsicament és una part d’obra, ja que va haver d’adequar
el bar amb una nova instal·lació elèctrica i de fontaneria per poder obrir-lo, i que ara estan
pendents del peritatge que calculi el preu residual del que s’ha deixat, ja que en base en
això, es podrà arribar a un acord amb el licitador, i el que l’Ajuntament hagi de comprar es
podrà posar a l’inventari dels plecs. Quant a si s’obriran dins aquesta legislatura, respon la
senyora Aguilar que sí, que el seu objectiu és que es treguin quan abans millor.

Pel que fa a la pregunta del senyor March sobre el de Pollença, explica la senyora Aguilar
que el de Pollença, com que es treu tot junt, s’ha d’esperar que es resolgui el recurs del
bar del poliesportiu del Port de Pollença, que es treu en el mateix concurs però en tres lots
diferents.

2. En quin punt es troben les licitacions dels contractes de l´àrea d’esports (estades
esportives d’estiu, activitats dirigides, activitats aquàtiques, consergeria...) ? Hi ha
qualque servei que tengui contracte en vigor?

R2.- Quant  a  les  estades  esportives  d’estiu,  explica  la  regidora  delegada  d’Esports,
senyora Aguilar, que avui mateix s’ha fet l’informe de Secretaria, que estan pendents de
l’informe d’Intervenció. Al respecte d’això, pren la paraula l’interventor, present a la sala,
per confirmar que l’informe ja està fet, amb la qual cosa, continua l’explicació la senyora
Aguilar, que tal vegada sortirà demà o principis de la setmana que ve, quan abans millor.
Pel que fa al servei d’activitats dirigides i aquàtiques, comenta la regidora que tenen els
plecs  fets de les activitats aquàtiques, que falten el de les activitats dirigides, que l’han
deixat un poc de banda perquè s’han centrat amb les estades, i que el de consergeria ara
mateix tampoc està fet. 

Quant a la vigència dels contractes, respon la regidora delegada d’Esporta que ara mateix
no n’hi ha cap en vigor, igual que amb l’anterior equip de govern, quan varen deixar l’Àrea
d’Esports.

3. Quan s´iniciaran les obres de remodelació de les pistes de pàdel de Pollença?
Perquè no han donat compliment a la moció aprovada al gener de 2020 on s´havia
de crear  una  comissió amb tècnics,  polítics,  esportistes  i  clubs  per  dissenyar  i
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planificar les inversions en infraestructures esportives?

R3.- En relació amb l’inici de les obres de remodelació de les pistes de pàdel de Pollença,
respon la senyora Aguilar que encara no els hi pot dir, que el projecte està fet, que estan
fets els plecs tècnics i que estan pendents dels plecs administratius. Quant a la Comissió
de tècnics, polítics, etc., la regidora comenta que ja ho ha respost abans, que no ho han
fet  perquè han tengut altres feines prioritàries, moltes a veure sobretot amb la COVID, i
que ho faran properament. 

4. Un cop anunciat que  es retiren les mesures adoptades durant la pandèmia en
qüestió d’ocupació de via pública. Quin criteri segueix l´Ajuntament per donar les
llicències? Ja tenen proposta de nova ordenança d’ocupació?

R4.- Els criteris que se segueixen per donar les llicències d’ocupació de la via pública amb
taules  i  cadires,  expositors  així  com també altres  elements  que  es  puguin  autoritzar,
explica la regidora delegada de Policia Local, la senyora Buades, són els mateixos que
s'han seguit des de fa set anys, que es té en compte l’Ordenança que hi ha en vigor i els
criteris que es varen establir la legislatura 2011-2015, l’anterior equip de govern. Quant a
si ja tenen proposta de nova Ordenança, respon la senyora Buades que no.

5.  Ens  poden  explicar  què  deia  l´informe  tècnic  que  ha  sostingut  la  decisió
d’arrabassar alguns arbres a l´obra de la Plaça Miquel Capllonch? Ens passaran una
còpia? Aquest arbres se substituiran per uns de nous?

R5.- L’arbre que es va treure, explica el senyor Nevado, va ser per ordre de l’arquitecte
que  va  dir  que  tot  element  que  comportàs  un perill  s’eliminàs,  amb informe o  sense
informe. En aquest sentit explica que aquest arbre es trobava en unes condicions bastant
perilloses, amb molt de risc de caiguda i que per això es va prendre aquesta decisió. A
part d’aquest arbre, continua dient el senyor Nevado, s’han arrabassat tres palmeres, que
no donaven cap tipus d’ombra, però que s’han sembrat cinc arbres plataners nous, amb la
qual cosa guanyaran ombra, i que no té cap inconvenient a passar-los l’informe tècnic. 

Al tractar-se de la gestió d’una obra, intervé el batle-president per explicar que s’ha hagut
d’excavar  tota la  plaça i  treure terra per fer  una base de formigó que no existia,  i  en
conseqüència,  moltes arrels  han acabat  desvestides,  a  l’igual  que va passar  amb els
arbres de la plaça de Pollença quan es va fer, els arbres de la qual no s’han recuperat ni
es recuperaran, i que la plaça Miquel Capllonch és exactament el mateix, que aquests
arbres, com totes les coses, s’han de reposar, i que els han reposat però que n’hi ha molts
que a la llarga també acabaran tocats, que ell era partidari, tot i que després es va decidir
no fer-ho, de treure els dos pins que hi ha davant l’establiment Casa Vila, perquè aquests
arbres són ben delicats,  ja  que malauradament  estan dins zones urbanes i  les zones
urbanes tenen això, que quan es fa una remodelació els arbres pateixen i això a la llarga
es notarà.

6. No pensen que s´haguessin pogut sembrar també arbres al carrer Formentor?

R6.- Explica el senyor Nevado que ara, al llarg del carrer Formentor del Port de Pollença,
es col·locaran jardineres, que no s’ha pensat a sembrar cap arbre i que tampoc n’ha vist
mai, d’arbres en aquest carrer. En aquest mateix sentit demana si saben o han vist com
està el carrer Joan XXIII també del Port de Pollença, ja que està tot destrossat pel tema de
l’arbrat, ja que hi ha llocs on es poden sembrar arbres i a segons quines zones pot donar
problemes.
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7. Ja saben on s´ubicarà enguany el Campus Rudy Fernández tenint en compte que
està previst que la Conselleria d’Educació faci les obres de substitució del trespol
del  CEIP  Joan  Mas  i  tenint  en  compte  que  la  Conselleria  d’Educació  ja  els  va
informar al juliol de 2020 que havien de demanar autorització a ells directament per
realitzar activitats com ara el Campus?

R7.- Abans de tot la regidora delegada d’Esports, senyora Aguilar, fa un incís en el sentit
que el campus el demana el Club de Bàsquet. Dit això la regidora respon que enguany,
els nins i nines del campus s’allotjaran al col·legi Costa i Llobera i que ja s’han fet tots els
tràmits pertinents a la Conselleria.

8. Quines mesures han impulsat a l’obra nova del carrer Formentor per solucionar
l’embassament en el cas de pluges?

R8.- Respon  el  senyor  Nevado  que  despús-ahir  va  ploure  i  no  es  va  produir  cap
embassament,  que el  carrer  Formentor  del  Port  de  Pollença  no té cap embassament
d’aigua, que s’ha fet tot nou, s’ha modificat el clavegueram, etc., però que quan hi ha una
ploguda grossa es produeixen embassaments per tots els carrers,  no només al  carrer
Formentor.

9.  La  badia  del  Port  de  Pollença  pateix  una  situació  greu  de  degradació,  no
consideren important que abans de canviar el perfil de les platges, dragar i moure
l’arena  de  lloc  es  faci  en  condicions  tècniques  i  mediambientals  planificades  i
justificades, sobretot després de presentar l’informe ambiental que ho censurava?

R9.- El que es va fer, explica la regidora delegada de Medi Ambient, senyora Buades, és
el mateix que  s’havia fet durant els anys 2017, 2018 i 2019,  és a dir,  es va demanar
permís a Costes, i l’escrit fou exactament el mateix que l’anterior equip de govern enviava,
que en lloc de fer-ho per damunt el  passeig,  es va poder fer  per dins l’aigua per les
condicions que es donaven de mar baixa, que  no es va modificar res ni es va dragar,
simplement es va posar l’arena tal i com es va sol·licitar a l’escrit, l’únic que hi va haver
fou  una  manca  de  coordinació  ja  que  ells  varen  demanar  la  sol·licitud  a  Costes  i  la
notificació de l’autorització va arribar quan ja havien començat.

10. Al projecte que vàrem fer al passat mandat, de rehabilitació de l’edifici que hi ha
als jardins de Ca la  Gran Cristiana,  i  que actualment s’està reformant,  una part
important era el compromís d’utilitzar materials i mobles que estan emmagatzemats
a  la  Residència  Vella.  S’està  duent  a  terme  aquesta  part  del  projecte  també?
Recordam la necessitat de recuperar i reciclar tot sigui allò que possible, tant per
abaratir costos com per evitar més residus.

R10.- Comenta el batle-president que el Projecte el va fer l’anterior equip de govern i que
ells se cenyeixen al Projecte, tot i que hi havia una sèrie de mancances com que no hi
havia  la  part  de  les  instal·lacions,  que  s’ha  hagut  d’incorporar  i  que  tampoc  estaven
pressupostades, i que en matèria de  mobles s’ha de complir la normativa, que no hi ha
una licitació, hi ha un projecte amb unes partides i les partides donen una sèrie d’elements
que no tots són elements d’obra, que és una obra que encara no està recepcionada i no
està acabada,  però que quan n’estigui,  d’acabada,   miraran si  hi  han de dur  qualque
moble.

11.  Per altra banda, tenen pensat realitzar les actuacions necessàries per millorar
l’Estat de la badia? Han elaborat el Pla de mesures amb la temporalització adequada
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per executar-les?

R11.- Tot i que aquesta pregunta és tan genèrica, «les actuacions necessàries per millorar
l’estat  de la  Badia»,  el  batle-president  explica  que ara estan a expenses d’acabar  les
conclusions de l’estudi de l’IMEDEA que els hi donaran, juntament amb altres que hi pugui
haver, ja una clara radiografia del què és l’estat de l’aigua, i que ells ja han anat actuant en
molts d’aspectes, a nivell del que puguin ser aigües pluvials, aigües fecals, la canonada
que va des de la Pl. Joan Cerdà fins a l’estació impulsora, la preparació d’un Projecte de
Next  Generation per  poder  dur  endavant  la  millora  del  passeig  Voramar,  en definitiva
estan fent moltíssimes actuacions per millorar-ne l’estat, i que el Pla de mesures són totes
aquestes actuacions que es van fent, que, de fet, avui mateix, comenta el batle-president,
han rebut una altra analítica que, juntament amb totes les altres que han rebut enguany,
l’aigua està en bon estat, fruit de la feina que s’ha fet durant aquests dos darreres anys.

12.  Per  què  no  varen  interposar  recurs  a  la  Resolució  dictada  pel  Departament
d’Urbanisme del Consell Insular com pertocava si no hi estan d’acord?

R12.- Molt clar explica el batle-president perquè la notificació els hi va arribar per una altra
via i se’ls hi va passar el termini. En aquest sentit, comenta el batle-president que sempre
hi havia hagut una certa deferència amb qualsevol punt de l’ordre del dia de la Comissió
d’Urbanisme o de Patrimoni quan anava a ponència, normalment els avisaven, mitjançant
correu electrònic, amb l’ordre del dia, amb la qual cosa es podia designar un tècnic, però
que aquesta vegada no se’ls hi va dir res i que quan es varen assabentar ja era tard, per
això el recurs l’interposaren a l’acord de la Comissió de Patrimoni que es feia ressò de
totes les conclusions de la Comissió d’Urbanisme.

13. Quines accions ha posat en marxa per evitar perdre la subvenció de 700.000 €
per l’escoleta de Pollença?

En primer lloc el senyor Marquet vol deixar clar que la subvenció és d’un setanta-cinc per
cent del cost de l’escoleta, i que el màxim són set-cents mil euros, és a dir, si l’escoleta al
final costa tres-cents mil euros, els hi donaran el setanta-cinc per cent dels tres-cents mil
euros, com a màxim set-cents mil euros, que això convé tenir-ho clar. Dit això, continua
dient  el  senyor  Marquet  que,  de moment,  no  han  pres  cap  mesura  perquè  estan  en
termini, que han fet totes les sol·licituds i totes les passes que s’havien de fer en aquests
moments, que és veritat que el lloc que tenien pensat, que creu que és l’ideal, perilla i que
ara estan cercant altres opcions.

14.  El  Claustre de Sant  Domingo es troba en unes pèssimes condicions a nivell
arquitectònic  i  de  manteniment,  amb  goteres,  maressos  deteriorats,  els  banys
necessiten manteniment, les parets s´haurien de pintar ...  Considerant que és un
dels  millors  espais  arquitectònics  del  nostre  municipi,  faran  les  reformes  i
intervencions més urgents?

R14.- Ja  saben  que  tot  el  conjunt  de  Sant  Domingo  necessita  una  reforma  integral,
comenta el  batle-president,  que, en aquests moments, estan redactant la memòria per
poder presentar al fons europeus de la millora d’eficiència energètica, substituint totes les
cobertes i que considera que no hi ha tanta diferència de com està ara de com estava ara
fa tres anys. En aquest sentit,  el batle-president fa un resum de totes les millores que
s’han anat fent (treure la marquesina, llevar tota la zona dels arbres que estaven molts
deteriorats,  posar escenaris  nous,  millorar  la il·luminació,  posar una conxa acústica...),
fent-li el matís el senyor March que la pregunta no és tant del mobiliari, sinó més bé de
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l’estructura.  Quant  a  l’estructura,  respon  el  batle-president  que,  com  ha  dit  abans,
necessita una reforma integral i que en aquest moments estan preparant una part de la
memòria, que és una de les assignatures que hi ha pendents però que tots tenen clar que
una  vegada  arreglada  la  situació  de  la  titularitat,  que  encara  s’ha  de  dirimir  aquest
aspecte, després es podrà anar considerant el que es fa amb tot aquell espai.

Al respecte intervé el senyor Nevado, regidor delegat de l’Àrea de Serveis, per dir que el
manteniment es fa com sempre s’ha fet, que els banys tampoc estan en tant mal estat i
que el manteniment de pintura es fa com es feia abans, el que passa és que hi ha zones
on hi ha humitat i no es poden repassar, o acabar bé un treball, perquè primer s’ha de fer
la reforma.

15.  Per  què  no potencien  les  activitats  culturals,  juvenils  i  socials  ...,  a  la  sala
d’actes del Moll de Pollença. La realitat és que són escasses les activitats que allà
s’hi fan. Com ho pensen impulsar?

R15.- El seu gran projecte cultural per al municipi de Pollença, respon el senyor Marquet,
referint-se a l’anterior equip de govern, va ser fer aquesta sala d’actes, el problema és que
és un equipament que no té unes característiques on s’hi puguin fer molts d’espectacles o
actes, ja que l’escenari és petit, baix, no hi ha una part del darrere de l’escenari on s’hi
pugui  muntar  segons  que,  i  és  complicat  fer  actes  allà.  Tot  i  això,  explica  el  senyor
Marquet  que  s’han  fet  actes  a  dins  l’Església,  a  la  plaça,  -a  l’estiu  se’n  fan  més-,
assíduament es fan actes de circ, etc., amb tot s’intenta que al Port de Pollença hi hagi
actes culturals el que passa és que en aquest espai no es pot fer tot el que voldrien.

16. No considera que es va precipitar (per ser suaus) el Sr. Batle quan davant l’arxiu
de  l’expedient  incoat  per  l’Oficina  Anticorrupció  (per  un  tema  de  caducitat  de
terminis  en  la  comunicació  als  afectats)  a  la  regidora  de  Benestar  Social  i
Residència per la vacunació irregular, vostè va considerar que tot era correcte i que
l’oposició havia de demanar disculpes?

Al fets es remet, respon el batle-president, que no es varen precipitar perquè basta veure
la Resolució de l’arxiu definitiu, cosa que li replica el senyor March que ells no han vist
aquesta Resolució, provocant al respecte un debat/discussió entre el portaveu del grup
municipal de Junts Avançam i el batle-president, qui finalment es ratifica en què no es
varen precipitar, que tot ha estat claríssim.

17. Prest farà 10 mesos que l’aparcament de Formentor és de titularitat municipal. A
pesar  d’aquest  fet,  segueix  essent  explotant  per  l’empresa propietària  de l’Hotel
Formentor. Fins quan es consentirà aquesta situació? Com es pensa recuperar els
ingressos cobrats indegudament per aquesta empresa?

R17.- Aquí  es va iniciar  un procediment  de revocació  de la  llicència,  explica  el  batle-
president,  es  va  donar  audiència  als  interessats  i  s’han  presentat  al·legacions,  que
aquestes s’han de resoldre i continuar el procediment de revocació de la llicència, que és
el que realment permet explotar aquest aparcament, després entraran, una vegada estigui
resolt l’expedient, en funció de la Resolució, en quines solucions hi pugui haver o no.

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
02:37:43 a 03:03:01). 
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3.2.- Preguntes del grup municipal Unides Podem (RGE núm. 2022-E-RPLN-17 de dia
24 de maig de 2022) corresponents a la present sessió plenària ordinària

PREGUNTES

PORT DE POLLENÇA

1. Ens ha arribat el malestar d’un veí del Pinaret (Gotmar) que denuncia l’acabat
d’asfaltat dels carrers del Gànguil i de la Xarxa (no s’ha asfaltat tota l’amplitud del
carrer, quin és el motiu?) i s’han deixat restes de l’obra a algunes voravies, com
pensau actuar? [dirigida al Sr. Andrés Nevado, delegat especial del Port de Pollença]

R1.- Tot  i  que  és  una  pregunta  adreçada  al  senyor  Nevado,  al  tractar-se  d’un  tema
d’Urbanisme i que ell ha dut, intervé primerament el batle-president per explicar que s’ha
complert escrupolosament el que deia el projecte, a la licitació, que és un projecte que es
va fer a l’anterior legislatura i el que s’ha fet és executar-lo, que han complit amb el que
són les previsions, mesuratges i amb el projecte que es va aprovar al seu moment.

D’altra banda, intervé també el senyor Nevado per dir que el projecte no incloïa l’asfaltat
total dels carrers, sinó que només incloïa la síquia que s’obria, la meitat del carrer, i que
ells ja han donat les explicacions pertinents, que una vegada acabada tota l’obra i acabin
també l’obra que està pendent al carrer xarxa, s’asfaltarà la resta perquè tot quedi tot
uniforme.

Quant a les restes d’obra en algunes voravies, respon el batle-president que creu que ja
s’ha fet quasi tot net però que encara no s’ha fet la recepció de l’obra, que encara està en
execució.

2.  És públic i  notori el  malestar de veïns/es del Port de Pollença amb la tala de
palmeres  de  la  Plaça  Miquel  Capllonch.  Revisant  el  projecte  final  penjat  a  la
Plataforma de Contractació de l’Estat, les Palmeres hi seguien. Qui ha fet l’informe
exposant  que s’havien de tallar? Per  què no expliquen aquestes  accions abans
d’executar-les?  [dirigida al  Sr.  Andrés Nevado,  delegat  especial  del Port  de Pollença]
(veure Annex 1)

R2.- Creu que ja ho ha explicat abans, respon el regidor delegat del Port de Pollença,
senyor Nevado, que si els arbres s’han tallat ha sigut per perill i per l’informe de l’enginyer
agrònom, que moltes de les queixes que hi ha hagut és perquè amb la tala d'aquests
arbres es treia ombra, que s’estava espatllant la Plaça, i la Plaça, continua dient el senyor
Nevado, realment s’està embellint, que ja ha explicat abans el motiu pel qual es varen
treure les palmeres, per eliminar tot risc possible de caiguda i que, per tant, creu que està
justificat.

Al  respecte  intervé el  batle-president  per  dir  que  s’està  parlant  d’un  arbre,  que  quan
s’executen  tots  els  projectes,  aquests  tenen  modificacions  i  que  aquestes  palmeres
suposaven un perill perquè estaven en mal estat, i que per això es va decidir llevar-les,
que no es varen arrabassar per capritx, que això té un sobrecost, sinó que és una qüestió
més bé de seguretat pública.

3.  El  Conveni  amb la  propietat  de  Bóquer  de  l’any  2019  ha  desviat  l’inici  de
l’excursió cap al camí vell de Bóquer original, el qual es troba en un indret de difícil
accés  i  que  pot  col·lapsar  i  ser  perillós  quan  l’afluència  de  turistes  i  els  seus
vehicles sigui alta. Quina previsió n’heu fet? Consideraríeu adient intentar establir el
camí  així  com  s’havia  previst  al  Conveni  de  2013,  partint  el  mateix  des  de  la
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circumval·lació, passant pel jaciment del Pedret i arribar al nou traçat, recuperant
part del camí vell? [dirigida al Sr. Andrés Nevado, delegat especial del Port de Pollença]
(veure Annex 2)

R3.- Respon el  batle-president que totes aquestes qüestions les hi han de demanar a
l’anterior Consistori, que ells havien fet l’aprovació d’un camí, o d’un Conveni, l’any 2013
des de la circumval·lació i  que l’anterior regidor d’Urbanisme, amb connivència amb el
Departament de Patrimoni, varen fer un àmbit del BIC que va agafar aquesta part, i que,
per tant, se’ls hi va prohibir fer aquest camí que inicialment ells havien proposat, i que per
això,  davant  la impossibilitat  de fer-ho se’n va cercar un d’alternatiu.  En aquest  camí,
continua dient el batle-president, hi conviuen perfectament bé vianants i els vehicles de les
persones que puguin tenir una casa particular allà, que és veritat que ara no està en molt
bon  estat  però  que  creu  que  dins  el  mes  que  ve  començaran  les  obres  d’asfaltat  i
s’acabarà la il·luminació d’aquest espai, que manquen dos informes per poder-ne donar la
llicència,  i  que després, si tot  va bé, podran habilitar,  -si poden adquirir  una finca que
l’anterior  consistori va tenir  llogada durant una temporada-, un pàrquing, creu el batle-
president que ideal, per poder deixar els cotxes allà i poder fer aquesta excursió.

ACTIVITAT ECONÒMICA

4.  Hi  ha  alguna actuació  plantejada  en relació amb l’escrit  fet  públic  per  l’AMP
(Associació de Músics de Pollença) que s’entregà a l’anterior Equip de Govern i que
demana una nova Ordenança que permeti el normal desenvolupament de la seva
activitat professional en bars i restaurants, oferint música en directe? [Dirigida al Sr.
Bartomeu Cifre, batle]

R4.- Respon el batle-president que sí, que han anat mirant ordenances però que és tema
complicat i  difícil,  que estan en redacció i  que els hi agradaria poder fer les consultes
públiques prèvies dins enguany,  que és veritat  que aquests dos darreres anys,  per la
pròpia normativa autonòmica com a conseqüència de la  COVID, hi ha hagut un impàs,
una altra permissivitat, una altra situació, però que ara la situació torna a estar igual que
abans de la pandèmia.

Al respecte intervé la senyora Buades per dir que els locals que ho sol·liciten, tot i que no
se’ls autoritza per escrit, per amenitzar un parell d’hores, sí que es valora, es comprova si
l’activitat  del local  i  l’ocupació de la via pública està correcta, i  se’ls  hi  diu amb quins
criteris ho han de fer, és a dir, que ja hi ha locals que ofereixen música en directe amb la
limitació d’un pic a la setmana i que no sigui al mateix indret.

5. Es té previst que el mercat de Pollença retorni a la Plaça Major, o es mantindrà la
configuració actual  aprofitant  gairebé  la  totalitat  de  Via  Pollentia?  [dirigida  al  Sr.
Miquel Llobeta, delegat de l’Àrea de Mercat]

R5.- Contesta el regidor delegat de Mercat de Pollença, senyor Llobeta, que sí que es té
previst  tornar  a  l’estat  anterior  a  la  pandèmia,  el  que  passà  fou  que,  a  principi  de
temporada, quan estaven preparats per traslladar-ho a sobre la plaça, es trobaren amb les
obres en els  carreres dels voltants i  que per això,  de moment,  encara no l’han pogut
traslladar.  Altrament  també  comenta  que  és  veritat  que  varen  entrar  una  petició  els
venedors de fruites i verdures, actualment ubicats al carrer via Pollentia, demanant que, al
manco encara aquesta temporada, poder romandre allà perquè és molt més còmode per a
ells,  per  carregar  i  descarregar,  que  suposa  que a  l’hivern,  quan no  venguin  tant  de
placers i la situació continuï igual, es reconduirà la situació.
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Al respecte, intervé el batle-president per afegir que aquests darrers dos anys, el benefici
dels  placers és per un tema d’ombra,  de ser pràctic a l’hora de carregar,  que a ell  li
hagués agradat tornar-los a posar a damunt la plaça però que hi ha hagut una petició
unànime dels placers per quedar allà on ara estan, que s’ho han de repensar perquè sí
que a la plaça hi ha d’haver activitat  i  s’ha de continuar l’activitat a la resta del centre
històric, però que els venedors de fruita i verdura, com ha dit abans, són reticents a l’hora
de tornar a la plaça. Quant al mercat del Port de Pollença, comenta el batle-president que
quan  s’acabin  les  obres  de  la  plaça  també  tendran  una  tasca  important  per  fer  de
reubicació.

6. Sobre l’article que va sortir  a premsa amb queixes d’alguns restaurants de la
Plaça Major de Pollença quant a suposades diferències d’aplicació de criteris d’OVP
i d’estètica per part de l’Ajuntament, vos han arribat? Ens podeu explicar els motius,
problemàtica  i  possibles  accions  per  corregir  el  suposat  greuge  comparatiu?
[dirigida a la Sra. Maria Buades, delegada de les Àrees de Policia Local i Medi Ambient]

R6.- Quant a aquestes queixes que hi ha hagut a la premsa, comenta la regidora delegada
de Medi Ambient, senyora Buades, que personalment a ella, ningú li ha dit res. Dit això, la
senyora  Buades  explica  que  hi  ha  una  persona,  un  zelador,  que  va  a  revisar  les
ocupacions de la via pública,  que es duen a Junta de Govern Local  així  com es van
sol·licitant,  i  que  els  criteris  que  s’apliquen  a  la  plaça  Major  són  els  mateixos  que
s’apliquen des de l’any 2014. En aquest sentit explica que la plaça es reparteix tenint en
compte uns percentatges,  on tothom està alineat,  i  d’acord amb aquests percentatges
se’ls hi concedeix l’ocupació que li permet el local, tot i que el local pugui disposar-ne, o
n’hi càpiguen, molt més, en aquest cas se li denega, perquè així es va establir en aquell
moment  perquè  hi  hagués  una  repartició  i  també perquè  els  ciutadans  en  poguessin
gaudir, però que, com ha dit abans, els criteris són exactament els mateixos i que no hi ha
hagut cap greuge comparatiu amb ningú.

7. Hem rebut queixes d’establiments de bar amb relació a l’hora màxima que se’ls
ha permès tenir música a la nit. Tenint en compte que l’hora màxima no és sempre
la mateixa, i que el propi Ajuntament ha organitzat bauxes fins passada la mitja nit,
quin  és  el  criteri  aplicat  per  aixecar  actes  i  aturar  festes  de  bar?  Hi  ha  alguna
instrucció amb criteris unificats que s’hagin donat a la Policia Local?  [dirigida a la
Sra. Maria Buades, delegada de l’Àrea de Policia Local]

R7.- És que les festes a dins els bars no estan permeses, respon la regidora delegada de
Policia Local, senyora Buades, que no sap a què es refereix en concret, que la policia
local  va  als  bars  quan  la  música  o  els  renous  són  forts  o  per  festes  que  no  estan
autoritzades, i  se’ls hi aixeca les actes pertinents per emetre renous que molesten als
veïnats. Quant a que el propi Ajuntament ha organitzat bauxes fins passada la mitjanit,
comenta la regidora que es deu referir dins l’àmbit de les festes, són festes de poble...

Intervé el senyor Muller per dir que quan hi ha festes, hi ha bars que fan «tardeos» ...,
festa fins tard, cosa que li respon la regidora que els «tardeos» no estan regulats, i que si
es fa un tardeo i ni tan sols es demana a l’Ajuntament permís, ni s’entra una instància per
sol·licitar-ho, amb uns dies d’antelació,  la policia  hi  anirà.  En aquest sentit,  demana el
senyor Muller  que si  s’entra una instància, tot  i  que no estigui regulat,  la policia  no hi
anirà ...., responent-li al respecte el batle-president que no, que ells ho regulen com una
activitat no permanent, que han establert un procediment i que, lògicament, el primer que
han de fer és sol·licitar-ho, havent-hi unes condicions prèvies d’aforament, de seguretat,
de documentació que han de presentar, que tenguin un local amb condicions, també per
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les circumstàncies que hi pugi haver de concurrència amb altres activitats ...., que una
cosa distinta és la setmana de festes i l’altra, com ha apuntat abans, és que això, com que
no estava regulat,  s’han establert  una sèrie de criteris,  en aquest  cas una activitat  no
permanent,  que  s’ha  de  demanar  amb  uns  dies  d’antelació,  i  a  partir  d’aquí,  des
d’activitats  i  policia,  es fan una sèrie de comprovacions i  es pot  autoritzar  o no,  però
sempre dins uns horaris que puguin ser raonables.

AJUNTAMENT DE POLLENÇA

8.  Aprofitant  les  obres  d’empedrat  que  s’estan  realitzant  a  Pollença,  s’està
modernitzant la xarxa de clavegueram: increment de canalitzacions, substitució de
fibrociment per PVC, es col·loquen càmeres d’inspecció domiciliàries individuals...
en definitiva, accions molt positives. Quin balanç es fa de l’estat de la xarxa que
s’ha  anat  substituint?  Es  considera  necessari  aprofitar  tota  obra  d’asfaltat,
renovació de carrers, etc., per seguir la línia d’actuació de renovar el clavegueram?
[dirigida al Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R8.- No se substitueix tot, matisa el batle-president, perquè no se sap el que hi havia a
baix, sinó que quan van destapant, llavors es van prenent les decisions, que s’han anant
trobat sorpreses perquè l’obra del clavegueram que es va fer a finals dels anys seixanta
està molt bé, i que de fet, moltes canonades de fibrociment no s’han hagut de canviar,
mantenint-les perquè estan bé,  no tenen pèrdues,  que ara mateix  estan fent  el  carrer
Jonquet i, en aquest sentit comenta que és una obra espectacular perquè les pluvials van
per dins una arcada de pedra, una obra molt ben feta, per tant, com ha dit abans, han
pogut aprofitar coses que hi havia fetes i d’altres s’han hagut de renovar, que de fet, la
millora  de  les  obres  que  hi  ha  són  de  renovacions  de  sanejament  a  carrers  que  no
s’empedren, i que això ja ho varen posar a propòsit, però el que sí van canviant és tota
l’aigua potable, ho posen tot nou i que això ho està fent EMSER.

9.  Arran dels informes emesos per ABAQUA sobre la qualitat  de les aigües que
arriba a les seves depuradores a l’any 2021, s’ha conclòs que a Pollença el grau de
salinitat  és del  93,96%  [1].  Quines  accions s’estan  coordinant  amb ABAQUA per
eliminar aquesta problemàtica de filtració d’aigua salada?  [dirigida al Sr.  Bartomeu
Cifre, batle]

R9.- La salinitat  no és un problema,  comenta el  batle-president,  que és veritat  que la
salinitat  hi  és  per  intrusió  d’aigua  marina  però  en  el  moment  que  s’estabilitzen,  una
depuradora aeròbica com és la de Pollença, i no hi ha canvis de salinitat funcionen igual
de bé, el que passa és que a vegades, en funció de l’època, hi pot haver pluges o hi pot
haver intrusió d’aigua marina i en aquest cas sí que afecta, però que l’important és que la
depuradora, l’aigua sigui estable amb el grau de salinitat, cosa que passa a moltíssimes
depurades, com es va veure a l’anunci que va sortir que no només era la de Pollença sinó
que la de Pollença era una més.

10. Quins projectes està defensant l’Ajuntament per poder comptar amb els fons
Next  Generation?  Com  avança  la  proposta  d’elaborar  un  Pla  Director  de
Clavegueram? [dirigida al Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R10.- De moment estan amb les memòries, explica el batle-president, que això es du des
de l’Àrea de Turisme per demanar tot el que és la millora i reforma del passeig Colon i
Voramar, després també, a Pollença, estan amb tot el tema del Claustre que abans ja ha
explicat,  que  han  presentat  projectes  a  altres  convocatòries  però  que  no  els  hi  han
acceptat, i que ara estan intentant acabar el projecte de la Cala Sant Vicenç, que també el
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presentaran, perquè són millores de zones turístiques.

Quant  al  Pla  director  de clavegueram,  respon el  batle-president  que més que un Pla
director, ara, en funció de les conclusions de l’IMEDEA, segurament faran una anàlisi molt
més concret d’algunes zones on els indiquin, no tan una planimetria, que la tenen, sinó
mirar la xarxa per dedins a veure si troben qualque cosa que, segons ells, els indiqui o els
hi puguin dir que s’ha de millorar.

11. Per què la propietat de l’hotel Formentor segueix explotant el pàrquing del qual
no n’és  titular?  Pot  xifrar  els  perjudicis  econòmics  que  això  està  comportant  a
l’Ajuntament  de  Pollença,  que  podria  estar  explotant  aquest  espai?  Per  què  no
actuen? [dirigida al Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R11.- És el mateix que ha contestat abans, respon el batle-president, que, en aquests
moments, estan amb el procediment de la revisió d’ofici de la llicència d’activitats.

12.  La Talaia  d’Albercuix  presenta pintades  vandàliques,  brutor  a  l’interior  de la
torre, manca un esglaó de metall a l’interior i l’agafador lateral del costat dret que
facilita  baixar  de  la  torre  es  mou.  Pot  l’Ajuntament  fer  actuacions  per  arreglar
aquestes problemàtiques? [dirigida al Sr. Bartomeu Cifre, batle]

R12.- Respon  el  batle-president  que  els  hi  va  arribar  una  exposició  pública  de  la
declaració  de  BIC  i  que  realment  li  correspon  a  Patrimoni,  que  és  veritat  que  està
malament  perquè  no  només  són  les  pintades,  s’han  d’arreglar  els  escalons,  també
s’hauria de senyalitzar, els voltants estan malament, etc., sent un despropòsit, segons el
batle-president,  no  poder  arreglar  aquella  zona  de  devora  la  Talaia  per  poder  fer  un
l’observatori de les aus, però que realment no és un àmbit o competència de l’Ajuntament.

13. Quin balanç fa de la primera assemblea ciutadana reunida per decidir els usos
de Can Escarrinxo? Es varen debatre les propostes inicials recollides inicialment el
passat  27  de  novembre  in  situ?  [dirigida  al  Sr.  Mateu  Soler,  delegat  de  l’Àrea  de
Participació Ciutadana]

R13.- Sí, respon el regidor delegat de Partició Ciutadana, senyor Soler, que avui mateix
s’ha  fet  la  segona  assemblea,  -val  a  dir  que  la  primera  va  ser  més informativa  amb
l’assistència  del  batle-president,  els  regidors  de  Festes  i  de  Participació  Ciutadana,
l’arquitecta municipal i  un altre arquitecte-, i  que en aquesta segona s’ha fet una mica
d’explicació, un «purgat» tècnic, perquè hi havia propostes que tal vegada no eren viables,
a nivell legal, o ja estaven cobertes, com ara les pistes de pàdel, etc., i s’ha explicat tots
els perquès sí i també els no. Després d’aquesta part més informativa, continua explicant
el senyor Soler, s’ha iniciat una part més deliberativa que avui ha tengut continuació, que
la veritat és que els feedback de gent que hi ha anat és positiu, que en principi ha estat
satisfactòria, i que òbviament, una vegada que es tengui l’acta, els hi farà arribar.

14.  Quines  actuacions  s’estan  fent  amb  relació  a  les  colònies  de  moixos?  No
s’estima oportú fer  campanyes de  castració comptant  amb les associacions del
Municipi, ajudant-les econòmicament?  [dirigida a la Sra. Maria Buades, delegada de
l’Àrea de Medi Ambient]

R14.- Actualment, explica la regidora delegada de Medi Ambient, senyora Buades, en el
municipi hi ha 39 colònies felines autoritzades, que així com es van entrant llicències, es
van donant les que es poden permetre i que n’han hagut de denegar tretze. Quant al tema
de les castracions, comenta la senyora Buades que tot està dins el plec de prescripcions
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tècniques de la gestió dels animals domèstics, que està esperant que surti a licitació, on hi
ha dos lots, un que és La gestió de les colònies de moixos i persones voluntàries, i que
l’altre és Serveis de veterinari de castració de moixos, que una vegada que surti això, les
actuacions es faran des de l’Ajuntament.

ANNEX 1

ANNEX 2
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Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
03:03:23 a 03:32:50).

[1]     https://www.ultimahora.es/noticias/part-forana/2022/05/22/1736909/agua-mallorca-depuradoras-presentan-exceso-salinidad.html?  
fbclid=IwAR1n6jKr6ArO8FpObov2H88MqEIhRVU6T4VSSKYImocKeNn_eEdguBVe9kc     

3.3.- Preguntes del grup municipal  Junts Avançam (RGE núm.  2022-E-RPLN-18  de
dia 24 de maig de 2022) corresponents a la present sessió plenària ordinària 

PREGUNTES

1.- El  mes de  juliol  de  2019,  a  l’inici  de  legislatura,  es  va  decidir  suspendre  el
concert de Sopa de Cabra i una de les raons era que a can Escarrinxo no hi havia
contracte vigent. Ens poden confirmar si can Escarrinxo disposa de contracte de
lloguer en vigor a dia d’avui? (regidor de Festes)

R1.- Quant a aquesta pregunta el regidor delegat de Festes de Pollença, Sr. Pons, respon
que el principal motiu de suspendre el concert de Sopa de Cabra va ser perquè no s'havia
fet un contracte entre les parts. En relació amb el contracte de lloguer de can Escarrinxo,
tot i que no sigui competència de la seva Àrea, contesta el regidor  que es presenta un
rebut i va amb objecció, com tots poden comprovar personalment a la documentació a la
qual hi tenen accés. 

2.- Té previst obrir l’estacionament de Formentor i evitar que una empresa de forma
fraudulenta continuï fent negoci d’un estacionament públic? (regidor del Moll)

R2.- Respon el  batle-president  que el  regidor  delegat  del  Port  de Pollença  no té una
competència directa, que realment si s’ha de fer una ordre d’execució és el batle,  que
quan sigui batle, referint-se al senyor Nevado, lògicament la tendrà.

3.- Quin  ús destinaran a nou edifici de la Plaça Major (antic quarter i pescateria)?
(batle)

R3.-  Estan mirant quins usos li donen, respon el batle-president, i com que tenia un ús
indeterminat ara estan fent diversos plantejaments.

4.- Quin termini disposa l’Ajuntament per acabar les obres del Capitol abans que
finalitzi el lucre cessant d’una part de la planta baixa? (batle)

R4.- Encara no l’han iniciat, estan redactant el projecte, explica el batle-president, després
s'iniciarà  el  tema del  lucre  cessant  i  els  hi  agradaria  que en funció  del  projecte,  que
lògicament hauran de fer la licitació, la dotació de crèdit corresponent, tendrà un termini
d’execució, que espera que, més o manco, sigui del temps que poden disposar en aquest
sentit.

5.- Fa dos anys i mig, varen manifestar que estaven treballant amb la modificació del
Reglament de Participació Ciutadana. No troben que ha passar temps més que a
bastament  per  haver-lo  presentat,  encara  que  sigui  com  a  simple  esborrany?
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(regidor de Participació)

R5.- Sí que fa estona, respon el regidor delegat de Participació Ciutadana, senyor Soler, el
que passa és que s’havia acumulat entre tots els reglaments o tràmits que s’havien de
revisar però simplement està tot enllestit i pot passar a consulta prèvia, que si volen un
esborrany, referint-se als membres de l’oposició, demà mateix els hi pot remetre.

6.- A la darrera roda de premsa del Festival, es va parlar del nou director artístic del
Festival.  Hi  ha hagut  cap nomenament? Ha estat  la  Junta de Govern qui  ho ha
acordat? Troben que es manera de funcionar, quan els dos anteriors havien estat
fruit d’acords de la Junta de Govern o del propi ple? (batle)

R6.- La figura de director artístic que ell sàpiga, comenta el batle-president, no està dins la
plantilla  orgànica  ni  econòmica,  ni  està  dins  la  plantilla  administrativa,  ni  està  com a
personal eventual, que el poden anomenar o dir-li el que vulguin, hi ha persones que són
assessors, hi ha grups d’artistes que també assessoren, pot ser una empresa, etc., que és
la manera que tenen de funcionar, la seva manera, i que creu que els hi ha donat bons
resultats. En aquest sentit el batle-president demana al senyor March si creu que s’ha fet
tan malament  aquests  dos darrers  anys  el  Festival,  responent-li  el  senyor  March que
bastant bé la programació del Festival.

7.-  Ja acaba la legislatura,  arribaran a fer  pressuposts participatius,  com havien
anunciat? (regidor Participació)

R7.- Respon el regidor delegat de Participació Ciutadana que el batle-president ja ho ha
comentat una mica abans i que ell ha dit que s’han dedicat a fer, en lloc de començar la
casa per la teulada, han començat a fer Participació de bons i de veres i acaben amb un
projecte gros, com va fer l’anterior equip de govern amb la Vinyeta i amb el Pont Romà, i
que ells ho fan amb Can Escarrinxo, que creu que han anat de menys a més, que han
tocat un poc totes les àrees transversalment ... interrompent la seva exposició el portaveu
del grup municipal de Junts Avançam, senyor March, en el sentit que la pregunta és molt
senzilla, de sí o no, amb la qual cosa es produeix una discussió al respecte que conclou el
batle-president dient que hi ha prioritats que primerament s’han de resoldre, referint-se a
l’aprovació del pressupost municipal.

8.- Penalitzarà l’Ajuntament a les empreses adjudicatàries d’obres municipals pels
retards en al seva execució? (batle)

R8.- Si no estan justificades les demores, comenta el batle-president, lògicament que sí,
que hi ha uns expedients iniciats, que s’han de justificar i que si no hi són, s’hauran de
penalitzar,  mal  que  li  pesi  perquè  a  vegades  hi  ha  coses  que  no  són  imputables  a
l’empresa contractista.

9.- A finals de la temporada passada per mandat del batle es va precintar una tarima
amb taules i  cadires a la zona de l'Arenalet de la platja dels Tamarells.  Fa unes
setmanes per la brigada municipal s'ha procedit a la retirada material de la tarima i
les taules i cadires amb l’argument que no disposa d'autorització de la Demarcació
de Costes. Per què l'Ajuntament retira unes instal·lacions sobre la platja sense ser-
ne  clarament  competent  i  en  canvi  ha  sol·licitat  5  tarimes  per  a  les  mateixes
activitats sobre la platja d'Albercuix confrontant amb el passeig Voramar? No és
això una incoherència d'actitud davant situacions idèntiques? Per què no es tolera a
la  platja  dels  Tamarells,  cosa  que  compartim,  i  en  canvi  es  defensa  a  la  platja
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d'Albercuix? (regidora de Medi Ambient)

R9.-  Si no hi hagés hagut clarament una competència,  l’Ajuntament no ho hagués fet,
respon  el  batle-president,  que  això  s’ha  fet  per  la  inefectivitat,  inoperància  i  falta  de
valentia de Demarcació de Costes perquè sinó això és molt senzill: acta, manca de títol
habilitant, ordenació de retirada, i si no hi ha ordenació de retirada, es precinta i després
es retira, s’envia al tècnic competent i aquest aixeca una acta. El que passa, continua amb
la  seva  exposició  el  batle-president,  és  que  si  no  hi  ha  funcionaris  competents,  o
Demarcació de Costes no té la valentia suficient per prendre les seves pròpies decisions, i
lògicament hi  ha una manca d’aquest  títol habilitant  i  hi  ha una llei  d’activitats que ho
empara, a part de l’abús abusiu que hi ha hagut durant tres temporades i la falta de sanció
i de precinte d’aquestes instal·lacions, l’Ajuntament ha actuat, però ha actuat per una falta
claríssima de Demarcació de Costes que perd el temps denunciant coses com ara si hi ha
tres pals de banderes, si hi ha una passarel·leta que no s’ha llevat, si tenen les pantalles
que són per aturar l’arena... i que creu que Demarcació de Costes, a dia d’avui, no té la
més mínima legitimitat per exigir segons quines coses a l’Ajuntament, quan davant tots els
ciutadans de Pollença, s’ha tengut una tarima muntada, durant tres anys, traient un lucre
d’un espai que és domini públic, i que aquí s’ha d’actuar quan hi ha una actuació abusiva
encara que els hagin de dur als jutjats per prevaricació.

En el mateix sentit respon la regidora delegada de Medi Ambient, quant a la pregunta per
què  l'Ajuntament  retira  unes  instal·lacions  sobre  la  platja  sense  ser-ne  clarament
competent, si l’Ajuntament de Pollença no hagués estat clarament competent per retirar
aquestes instal·lacions,    ja li  diu  que no ho haguessin fet,  perquè hi  ha els  informes
jurídics que així  ho avalaven,  que es va fer per la Llei  d’activitats,  tal  i  com els hi  va
suggerir  la  cap  de  Costes,  a  ella  personalment,  que  a  la  còpia  de  la  Resolució  de
l’expedient  sancionador  que  se’ls  hi  va  remetre,  no  es  va  demanar  la  retirada  dels
elements, cosa que Costes hauria d’haver ordenat fer, i que després de molts de mesos i
de seguir el protocol establert, es va retirar. Pel que fa a la segona part de la pregunta, és
a  dir,  per  què  ha  sol·licitat  5  tarimes  per  a  les  mateixes  activitats  sobre  la  platja
d'Albercuix, la senyora Buades comenta que en el projecte que varen entregar a Costes
l’any 2019, se’ls hi varen autoritzar les tarimes, sent les mateixes tarimes que se li varen
autoritzar,  i  tenien,  al  passeig Voramar, l’anterior  equip de govern en el  període 2015-
2019.

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
03:32:54 a 03:52:23).

3.4.-  Preguntes  del  grup  municipal  Alternativa  per  Pollença (RGE  núm.  2022-E-
RPLN-20 de dia  24 de maig de 2022) corresponents a la  present sessió plenària
ordinària

PREGUNTES

1.- Poden explicar per què les platges estan obertes sense la deguda senyalització
dels canals per embarcacions?

R1.- Abans de tot la regidora delegada de Medi Ambient, senyora Buades, fa un incís en
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el sentit que el perímetre de la zona de bany de 200 metres està completament tot boiat, a
totes les entrades dels canals amb la senyalització de boies vermelles i verdes a cada
banda.  Dit  això,  la  senyora  Buades  continua  dient  que,  en  aquests  moments,  s’està
continuant amb el boiat fins a la vorera de tots els canals i que a les concessionàries se’ls
hi  està  demanant  que  ho  facin,  en  la  mesura que  vagin  obrint  la  seva  activitat,  que
enguany el boiat de la zona de bany ho fa el servei de socorrisme i que s’ha prioritzat
primer boiar  tota la zona de bany, amb les entrades dels canals  que són de titularitat
pública, per després continuar amb la resta.    

2.- Per què any rere any es realitza un poda tan agressiva i  fora de temps dels
diferents  arbres  del  municipi?  No  es  pot  determinar  un  calendari  d’actuacions
adequat a les necessitats de cada espècie? S’ha de tenir en compte que sempre es
realitza la poda quan ja tenen fulles i provoca que a l’hora de tenir l’ombra de l’arbre
aquests estiguin pelats.

3.- Fins quan permetrà l’Ajuntament que la propietat de l’hotel Formentor exploti el
pàrquing, que és de propietat municipal,  sense cap tipus de llicència d’activitat?
Des de l’equip de govern es plantegen l’explotació municipal de l’aparcament? 

R2.-  i  R3.- Aquestes  preguntes  ja  s’ha  respost  abans  i,  per  tant,  es  donen  per
contestades. 

4.- Una  vegada  acabat  l’empedrat  dels  carrers,  tenen  prevista  cap  reforma
circulatòria relativa al  pas de vehicles a  motor per  la zona suposadament  per  a
vianants? 

R4.- En aquests moments, explica la regidora delegada de Policia Local, senyora Buades,
que  estan  posant  les  senals  verticals  alhora  que  estan  estudiant  de  fer,  perquè
l'Ordenança de circulació que hi ha està bastant obsoleta, una zona ACIRE, no només a
les zones per a vianants  de Pollença, sinó també a la part del Port de Pollença i a la zona
del Calvari de Pollença, que estan mirant altres indrets com ho han fet, i estan valorant a
veure si es pot treure al més aviat possible.  

5.- Poden explicar en quin punt està la regulació sobre la música en directe que duia
Tots per Pollença al seu programa electoral i  a que es va comprometre amb els
músics?

R5.- Aquesta pregunta es dona ja per contestada perquè s’ha respost anteriorment. 

6.- Va  passant  el  temps  i  el  bar  Katy  segueix  amb  les  mateixes  condicions
deplorables que les que denunciava Tots per Pollença quan estava a l’oposició.
Tenen previst res a curt termini?

R6.- Tenien uns doblers pressupostats en el seu moment, explica el batle-president, però
tot això va enfocat a l’ús del legat, que és bastant complicat, que la proposta que hi ha a
sobre la taula, que creu que ja els hi han explicat als diferents grups polítics, seria del
Conveni de  Prodis que pogués ampliar-se també al bar Katy, però que això ha de ser
compatible amb el llegat perquè realment és un llegat que està tan poc explicat, tan poc
definit, que s’ha d’interpretar, s’han d’evitar accions de tercers perquè no és una donació
que després ho puguin vendre, sinó que han de fer un ús d’aquest  llegat,  que a ell  li
agradaria molt  que es pogués incloure a dins el propi Conveni que té  Prodis per a la
inserció  laboral  de  la  Talaia, en aquest  cas,  i  que és  veritat  que és  una assignatura
pendent, que creu que, com ha dit abans, seria una bona solució per a la inserció laboral
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de persones amb discapacitat, i que està dins l’objecte propi del legat.  

7.- Ara que el nou batle serà d’Unió Mollera Pollencina hi haurà cap millora en el
manteniment  del  mobiliari  urbà,  voravies  i  via  pública  del  port  de  Pollença?  O
continuarà l’estat de degradació actual?

R7.- Continuaran fent el treball que estan fent fins ara, respon el senyor Nevado, però no
només al Port de Pollença sinó també a Pollença i a la Cala Sant Vicenç. Quant a l’estat
de degradació,  comenta el senyor Nevado que s’estan fent reformes a bastantes voreres i
que no veu que la via pública estigui en tan mal estat, però que si consideren que n’hi ha,
que estiguin en mal estat, que li ho comuniquin.

Les intervencions  en  el  present  punt  es  troben enregistrades en el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació  (minutatge de
03:52:52 a 03:57:47). 

I sense més assumptes per tractar, el  batle-president aixeca la sessió, de la qual com a
secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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AJUNTAMENT PLE / Sessió ordinària núm. PL/2022/4

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 26 de maig de
2022

Enllaç: Enllaç Ple Ordinari 26-05-22 

Ordre del dia
Situació de
minutatge

A) PART RESOLUTIVA

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors
De: 00:00:53
A:   00:01:04

2. Expedient 3868/2021. Dictamen per a l'aprovació inicial,
si  procedeix,  del  pressupost  general  de l'Ajuntament  de
Pollença per a l'exercici 2022

De: 00:01:05
A:   00:51:18

3. Expedient 4547/2021. Dictamen per a l'aprovació inicial,
si procedeix, de l’Ordenança municipal reguladora del preu
públic de la utilització de piscines, instal·lacions esportives
i altres serveis anàlegs

De: 00:51:19
A:   01:06:51

4.  Expedient  1334/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  l'adhesió  al  Conveni  de  col·laboració  en
matèria  d’interoperabilitat  telemàtica  entre  les
administracions públiques de l’àmbit territorial de les Illes
Balears

De: 01:06:54
A:   01:14:17

5.  Expedient  2052/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  la  determinació  de  les  festes  locals  en
l'àmbit municipal per a l'any 2023

De: 01:14:21

A:   01:16:09

6.  Expedient  2070/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  l'expedient  de reconeixement  extrajudicial
de crèdits núm. 3-2022

De: 01:16:18

A:   01:21:33

7. Expedient 2118/2022. Dictamen per a l'aprovació inicial,
si procedeix, de l'expedient de modificació de crèdits núm.
9-2022 sota la  modalitat  de  crèdit  extraordinari  finançat
amb romanent de tresoreria per a despeses generals

De: 01:21:40

A:   01:31:17

8.  Expedient  2133/2022.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  del  nomenament  de  representants  de  la
Corporació en òrgans col·legiats

De: 01:31:27

A:   01:38:01

9. Expedient 2153/2022. Dictamen per a l'aprovació inicial,
de  l'expedient  de  modificació  de crèdits  núm.  11-2022
sota  la  modalitat  de  suplement  de  crèdit  finançat  amb
romanent de tresoreria per a despeses generals

De: 01:38:04

A:   02:02:05
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10. Expedient  2135/2022.  Proposta per a l'aprovació,  si
procedeix,  de  la  sol·licitud  d'adhesió  a  l'Associació
Mallorca  Rural,  prèvia  ratificació  de  la  seva  inclusió  a
l'ordre del dia

De: 02:02:06

A:   02:15:51

11.  Expedient  2125/2022.  Moció  presentada  pel  grup
municipal Junts Avançam per garantir espais d'ombra en
els parcs de jocs infantils i places del municipi de Pollença

De: 02:15:53

A:   02:37:32

12. Proposta / Mocions d'urgència      De:  --:--:--

     A:    --:--:--

B) PART DE CONTROL

1.-  Informació  de  Batlia  /  2.-  Dació  de  compte  de
resolucions de Batlia 

     De:  --:--:--

     A:    --:--:--

3.- Precs i Preguntes:
De: 02:37:32

     A:    --:--:--

3.1.- Preguntes del grup municipal Junts Avançam (RGE
núm.  2022-E-RPLN-15 de  dia  29  de  març  de  2022)
corresponents a la passada sessió plenària ordinària 

De: 02:37:43
A:   03:03:01

3.2.- Preguntes del grup municipal Unides Podem (RGE
núm.  2022-E-RPLN-17  de  dia  24  de  maig  de  2022)
corresponents a la present sessió plenària ordinària

De: 03:03:03
A:   03:32:50

3.3.- Preguntes del grup municipal Junts Avançam (RGE
núm.  2022-E-RPLN-18  de  dia  24  de  maig  de  2022)
corresponents a la present sessió plenària ordinària 

De: 03:32:54
A:   03:52:51

3.4.-  Preguntes  del  grup  municipal  Alternativa  per
Pollença (RGE núm. 2022-E-RPLN-20 de dia 24 de maig
de  2022)  corresponents  a  la  present sessió  plenària
ordinària 

De: 03:52:52
A:   03:57:47

49

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

W
ZC

J9
W

P2
7R

9F
9K

Q
JL

C
D

4X
SL

W
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 4

9 
de

 4
9 


	ARTICLE 1.- CONCEPTE
	ARTICLE 2.- OBLIGATS AL PAGAMENT

	Les intervencions en el present punt es troben enregistrades en el suport digital que s’annexa mitjançant enllaç adjunt a l’índex del document d’enregistrament i forma part d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de 03:32:54 a 03:52:23).

		esPublico Gestiona - Ajuntament de Pollença
	2022-07-29T09:28:58+0200
	POLLENÇA
	FRANCISCA MARIA ADROVER CANAVES - 43106956B (FIRMA)
	Ho accepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Pollença
	2022-07-29T12:36:09+0200
	POLLENÇA
	BARTOMEU CIFRE OCHOGAVIA - 43068338X (FIRMA)
	Ho accepto




